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Otevřený dopis všem lidem na Zemi 

Ve 373. kontaktním rozhovoru mezi Plejare Ptaah a Billym přišla řeč – jako už ostatně často – 
na pozemské světové dění a hovořilo se o mnoha aspektech války a teroru způsobené moc‐
náři států a nestátními teroristickými organizacemi, jakož i o dalších děních, v důsledku kte‐
rých Země trpí přírodními katastrofami a  lidstvo  je uvrženo do nouze a bídy. V dalších kon‐
taktních zprávách se hovořilo  i o aspektech chátrání  člověka v důsledku kriminality, zločinu 
a prostituce atd., přičemž se neustále poukazovalo na to, že stěžejní faktor, resp. příčiny veš‐
kerého negativního dění lze vysledovat jen a pouze v přelidnění, nezodpovědnosti, sobeckos‐
ti a panovačnosti pozemšťana. Vždy bylo naléhavě zdůrazňováno, že hlavní zodpovědní jsou 
úřady a vlády, neboť to jsou směrodatné síly k odstranění všeho zla a přivedení světa a jeho 
lidstva do  lepší budoucnosti. Tomu se ovšem neděje od dob, co  lidstvo pamatuje, proto, že 
zaměření zodpovědných spočívalo vždy  jen na moci a vlastním profitu – a tak tomu zůstalo 
dodnes. 

Nuže, v 373. oficiálním kontaktním rozhovoru přišla řeč na to, že Billy (BEAM) už ve věku 14 
let sepsal dlouhý dopis zodpovědným tohoto světa, ten 3000krát rozmnožil (za pomocí svého 
učitele Gustava Lehmanna) a rozeslal na všechny vlády Země a směrodatné organizace, no‐
viny, časopisy a školy atd., aniž by ale kdy obdržel nějakou odpověď, anebo aniž by kdy oslo‐
vené strany cokoliv podnikly. »Billy« Eduard A. Meier sepsal a zformuloval svůj dopis podle 
údajů a vysvětlení prorocké a předpovědní povahy, které mu  jeho otcovský přítel Sfath vy‐
světlujícím způsobem předložil. Tento dopis se v průběhu času vydal cestou pomíjivosti, ale 
když na něj 21.  ledna 2005 došla  řeč, Ptaah vysvětlil, že  jeden exemplář dopisu obdržel od 
Asket  (jedna z  jeho neteří) v podobě už poněkud vybledlé, ale že ho určitě  lze  ještě udělat 
čitelným. Tento dopis Billyho, sepsaný a celosvětově rozšířený už v jeho mladických  letech, 
má opět  získat na působnosti vystavením na  internetu poté,  co ho  jeden  specialista učinil 
opět čitelným. Nechť dopis vyvolá pozitivní reakce přinejmenším v dnešní době. 

 

Eduard Albert Meier                   Niederflachs, 5. července 1951 

Niederflachs 1253 

Bülach / ZH 

Švýcarsko 

 

Všem zodpovědným tohoto světa, 

zodpovědnost  za blaho Země a  jejího  lidstva nesou, kromě  jednotlivých  lidí všech národů, 
na prvním místě  úřady  a  jejich  představené  vlády;  a  všem  těmto  zodpovědným  úřadům 
a vládám, stejně tak jako i všem jednotlivým lidem, chci vyřknout tato upomínající slova: Můj 
otcovský přítel  Sfath mě  vyučoval  v záležitostech proroctví  a předpovědí  v mnoha  věcech, 
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která  se do budoucna na Zemi přihodí a přinesou  sebou mnoho neradostného. Tyto  věci, 
které lze zčásti změnit a které se ovšem zčásti nezměnitelně dostaví, chci vyložit následovně: 
Je tomu šest let, co se zakončila neslavná druhá světová válka, trvající od roku 1939 do roku 
1945,  a  co  stála  62 milionů  lidí  život. Došlo  dokonce  k nasazení  atomové  energie  za  úče‐
lem zabíjení stovek tisíců lidí a zničení jejich měst, a sice nezodpovědným a zločineckým jed‐
náním USA, když došlo ke svržení atomových bomb na japonská města Hirošima a Nagasaki. 
Toto všechno ovšem nebude konec všeho děsu, masových vražd, válek a teroristických akcí, 
pokud  se  lidé všech národů nestanou konečně dostatečně  rozumní, aby  zbavili mocichtivé 
válečné vůdce  svých úřadů a nechali  je utéct do  zaječích. Z principu  je  to národ v té které 
zemi, který volí vládnoucí – zpravidla ovšem ty chybné, kteří toho nejprve mnoho naslibují, 
a pak, když jsou u moci, vyvolají válku a teror a národ omámí lhaním a podvody, čímž se ná‐
rod stane na vrchnosti závislý a nedocení skutečnou pravdu. To ale přinese do budoucna zlé 
následky, neboť státní mocnosti zapletou lidi stále více do válek, teroru a nenávisti – pokud 
proti tomu nezasáhne lid – až to celé celosvětově nabere nekontrolovatelných rozměrů. Čas 
toho už není vzdálen, neboť  již žhnou tyto nestvůrné věci v doutnajícím požáru, ze kterého 
bude v příštích letech otevřený oheň. Ještě je čas zastavit tuto nestvůrnost, která je proroko‐
vána na budoucnost celého pozemského lidstva a pro Zemi a její přírodu. Účinná protiopat‐
ření  ještě mohou vše  změnit k lepšímu, pokud  se národy a všichni  zodpovědní ve vládách, 
úřadech, vědách, armádách a všech dalších příslušných postech budou velmi přísně  snažit 
zastavit všechno zlo a směrovat vše do pozitivní změny. Pokud se tak nestane, pak stojí před 
netušeným děsem, přičemž velmoc USA ponese v první řadě a v každém ohledu meč smrti, 
zničení a vyhlazení, zatímco hned za USA následuje i Izrael a všechny ty státy, které se k USA 
přidají ve zdánlivém přátelství, a sice proti vůli rozumné části národa. 

Budoucnost nebudou  značit  jen  války,  teror, ničení,  vyhlazování,  tisíce mrtvých  a  statisíce 
zabitých, nýbrž i nestvůrné přelidnění, v důsledku jehož viny vybočí všechny přírodní zákony 
ze zajatých kolejí. Všechen nečas a špatné počasí se vinou člověka rozšíří a bude nabírat stále 
mocnějších podob  a projevovat  se  v  krupobití,  sněhových bouřích  a  záplavách,  stejně  tak 
bude velmi nebezpečně poškozená  i ozonová vrstva. Neskutečné  záplavy budou patřit  čím 
dále tím více na denní pořádek proto, že vinou přelidnění se lužní lesy a lužní plochy budou 
předělávat na obytné oblasti, takže si divoká vodstva z prudkých dešťů najdou cestu do  lid‐
ských obydlí, protože se  jim nebudou moci vyhnout, aby dosáhla neobydlených  lužních ob‐
lastí.  Budou  se  rozmáhat  skalní  sesuvy  a  laviny,  zemětřesení  a  podmořská  zemětřesení 
a bouře všeho druhu; dále orkány a  tajfuny, hurikány a  tornáda,  jež se co do počtu budou 
stále navyšovat  a  stanou  se  ještě mohutnějšími  a ničivějšími. Na  tom ponese  rovněž  vinu 
přelidnění, protože  to  vyvolá obrovská negativa  a  tím nepřirozenou  změnu  klimatu,  které 
odedneška do  jednoho desetiletí začne působit velmi negativně vůči světu. Obrovské masy 
a zátěže v podobě měst a vesnic  sužují Zemi pořád  stále více a více,  čímž bude poškozena 
tektonika,  což  nevyhnutelně  povede  ke  zvýšeným  tektonickým  posunům  a  deformacím, 
v důsledku  čehož  se celosvětově vyvolají nestvůrná  zemětřesení, načež pak nakonec počet 
mrtvých půjde do statisíců a milionů. Tato zemětřesení ovlivní celý pozemský vulkanizmus, 
takže  se  sopky,  které  jsou  spolu  celosvětově  často  spjaté,  budou  projevovat  stále  častěji 
a ničivěji. I to si vyžádá mnoho lidských životů, obzvláště v těch oblastech, kde se lidská obyd‐
lí staví nerozumě příliš blízko sopkám, což se týká i mořských pláží, břehů řek a jezer, kde se 
staví v bezprostřední blízkosti pobřeží. Přes ta se přeženou obrovské masy vody a přílivové 
vlny si vyžádají mnoho lidských životů. To ale není všechno, neboť v důsledku stále rostoucí‐
ho  přelidnění,  které  do  50  let  přeroste  šest miliard  –  jak  je  předpovězeno  –  se  vyskytne 
mnoho nestvůrných a neřešitelných problémů. Naroste hladomor a vrátí se dávné nemoci, 
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o kterých se věřilo, že jsou už vymýcené. Průmyslové státy budou rovněž masovým turizmem 
z celého světa zaplavovány utečenci za blahobytem a obrovský problém s utečenci bude ne‐
řešitelný. A  je  předpovězeno,  že  se  na  konci  osmdesátých  let  vysoká  konjunktura  zhroutí 
a celosvětově vypukne obrovská nezaměstnanost nemající dosud obdoby, načež stoupne jak 
kriminalita nezaměstnaných, tak i kriminálních band z takzvaného třetího světa, jež se budou 
rozšiřovat  v průmyslových  zemích a nebudou  se  štítit ani  vražd, půjde‐li o  sledování  jejich 
zločinů. Bude  to  i zadlužení států, které vystoupá do nezměrných výšin,  jakož  i  teroristický 
extremizmus a neonacizmus atd. Dle předpovědí od Sfath nabere prostituce neuvěřitelných 
rozměrů a bude rozšířena na veřejnosti celého světa tak, že ani děti toho nebudou ušetřeni. 
V následujících desetiletích se prostituce stane »váženým« povoláním, které úřady oficiálně 
uznají a vřadí ho do daňové povinnosti. Již vynalezený televizor bude v každé rodině součástí 
denního  pořádku,  což  platí  i  pro  počítačovou  techniku,  na  které  se  už  pilně  pracuje 
v Americe, Německu, Japonsku a Sovětském svazu. Televize a počítače se stanou nejdůleži‐
tějšími informačními médii a budou i důležitou součástí veřejné reklamy prostituce.  

Lidé budou v průběhu příštích 50 let chladní ve svých myšlenkách a citech, načež mezilidské 
vztahy  ponesou  vždy  zvláštní  květy  a  budou  už  jen  účelové.  Pravá  láska  bude  vzácností 
a mnoho manželství se uzavře jen proto, aby se mohla oddávat určitému postavení, které se 
zaobírá autoritou a penězi. Výsledkem bude, že mnoho rodin nezůstane pohromadě, budou 
zničené a potomci budou jak sexuálně zneužíváni, tak se stanou asociálními a zpustnou. Ob‐
zvláště mladí  lidé začnou už na konci padesátých  let žít životem, který je často zaměřen jen 
na drogy a později, když  se přiblíží doba osmdesátých  let, pak nabude problém  s drogami 
převahy a důležitá bude už jenom zábava a hudební svět budou utvářet zničující a disharmo‐
nické zvuky, čímž se poškodí psychika a negativnímu chování propadnou ti  lidé, kteří se to‐
muto  zničujícímu  hudebnímu  proudu  otevřou.  V oblasti  sektářství  se  vyskytne  stále  více 
údajných bohem vyvolených, kteří své věřící finančně vykořistí, učiní  je závislými a dokonce 
je  svedou  k sebevraždě. Nezodpovědní  využijí  času  k tomu,  aby  se  na  úkor  svých  věřících 
stoupenců obohatili, obzvláště poté,  když  se  rozšíří  strach a děs  ze  změny  tisíciletí, neboť 
budou tvrdit, že v roce 2000 má přijít zánik světa. Dále se nebudou štítit šíření lží, že mimo‐
zemšťané prý zachrání vyvolené – přirozeně  jen poté, až předají sektářskému vůdci vysoké 
finanční obnosy. 

Rostoucí  přelidnění  toho  s sebou  přinese mnohem  více,  neboť  přelidnění  je  principiálně 
vlastní původ všeho zla budoucnosti, neboť čím větší je přelidnění, tím mocnější jsou z toho 
vznikající problémy. Vzniknou  tak nové nákazy,  a  sice už  v příchozích osmdesátých  letech, 
které si vyžádají milióny  lidských životů. Jedná se o nákazy, které budou přenosné ze zvířat 
na člověka, a ve vzdálenější době se jedná o nákazy, které se na Zemi zanesou z kosmického 
prostoru. Toto všechno ovšem, že totiž nákazy pochází ze zvířat a přenáší se na člověka, bu‐
dou zodpovědní popírat a budou označovat za lháře všechny ty, kteří jsou znalí pravdy. Když 
je takto svět a  jeho  lidstvo nasměrováno ke zkáze, pak  je toho pozemšťan sám původcem, 
přičemž si vytváří skutečné příčiny tím, že své přelidnění žene do stále vyšších čísel. Není to 
tedy žádný imaginární bůh jakéhokoliv náboženství či sekty, který určuje následující obrovské 
problémy a nešvary, nýbrž  jen a pouze pozemšťan, který ve svém bludu věří, že  je nejvyšší 
a nejmocnější bytost ve Vesmíru – mnohem výše, než může být vůbec Tvoření samotné. Vi‐
nou člověka, vinou  jeho přelidnění, vinou  jeho velikášství, vinou  jeho nechápavosti a pano‐
vačnosti vyzívá člověk všechny síly přírody, které se společně se Zemí vzpínají a brání se proti 
zvráceným machinacím pozemšťana. Přírodní katastrofy na Zemi tedy překypují, společně se 
Zemí samotnou proto, že člověk celý přirozený běh elementů a života ničí a zničí. 
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To vše musím  říct, neboť  je to prorocká a zároveň předpovědní pravda. Vy všichni, kteří se 
tato slova ode mne dozvídáte, chopte se odvahy a zapřemýšlejte nad vším řečeným a učiňte 
z toho správné závěry a jednejte správně, neboť ještě je čas – ale ten už začíná unikat mezi 
prsty. Považte toto proroctví a předpověď a jednejte ve smyslu změny k lepšímu. Zveřejněte 
vše  i pro  všechny pozemšťany, prostřednictvím poučení  ve  všech médiích, aby  se dosáhlo 
změny a proměny v pozitivním smyslu a Země a celé  její  lidstvo se uchránilo před vším ne‐
štěstím, před vším zlem, před všemi zvrácenostmi, mnoha mrtvými a ničením a před krokem 
do zániku. Vy všichni, kteří jste dostali můj dopis, máte možnost, moc a zodpovědnost, abys‐
te Zemi a její lidstvo uchránili před tím vším, co jsem vám ozřejmil. Neotálejte, nýbrž jednej‐
te, a  sice  rychle, neboť  čas  tlačí. Nebudete‐li  jednat okamžitě, pak  jste  rovněž  zodpovědní 
za to,  když  se  proroctví  naplní,  což  platí  i  pro  všechny  ty,  kteří  se  postarají  do  budoucna 
o jejich naplnění. 

Eduard Albert Meier 

 

BEAM Portál: 
 

Idey jsou zahradou kreativně uměleckých děl 

Člověče, musíš rozpoznat, pochopit a uvědomit si, že jsi – rodě sám ze sebe, leč na podkladě 
možností předem daných tvořivě‐přírodními zákony – nějakým způsobem umělec a dokážeš 
vytvářet kreativní  idey a velká díla,  jež prospívají, vzkvétají a rozvíjejí se ke kráse  jako v za‐
hradě. Tato  tvořivě umělecká přirozenost  je přítomna v  tobě  samém, musíš  ji  jen milovat, 
využívat a dodávat  jí výrazu v  jakékoli tobě možné umělecké podobě,  jež může být tisíciná‐
sobná a dříme tím či oním způsobem v tobě, čekaje na to, až ji svou ideou objevíš a uskuteč‐
níš. Tvořivě‐přírodní zákony a přikázání ti stanovují, abys svých kreativních  ideí aktem  lásky 
a sounáležitosti umělecky užíval a dovolil Universu, aby skrze tvé idey, kreativitu a díla snilo 
a jednalo a samo z nich stále vytvářelo cosi nového. Vytvoříš‐li ideje a z nich pak nová a dob‐
rá díla, pak zasáhneš do předloh  tvořivě‐přírodních zákonů a přikázání, které nařídí, že bu‐
deš‐li  je v  tomto směru následovat,  tak se  tvé  idey a díla  rozšíří v podobě kmitů, které  tví 
spolubližní  i celý prostor Universa přijmou, a tak se v něm budou šířit do všeho nekonečna 
a poskytnou nekonečný stimul pro nové idey a nová díla. 

SSSC, 12. října 2013, 16.30, Billy 

 

Člověk jako umělec 

Každý člověk je nějakým způsobem umělec s dobrými nápady a ideami, které v sobě jen musí 
probouzet a přeměňovat je též s láskou a radostí v dobrá díla, aby umělcem zůstal. 

SSSC, 12. října 2013, 16.48, Billy 

Německý originál: http://beam.figu.org/node?page=21 
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Niterní poklady 

Člověk  je velmi bohatý niterními poklady, a pakliže  je v  sobě mobilizuje, pak  je  též přijme 
světem  svých myšlenek a pocitů a může  je prospěšně a hodnotně uskutečňovat navenek. 
Tyto  niterní  poklady  jsou  z  nutkavých  impulsů  vycházející  tvořivě‐přírodní  hodnoty  lásky, 
míru,  svobody a harmonie. Ty  se však nerozvíjejí  samy od  sebe,  jelikož pro  to  člověk  sám 
musí něco učinit, tedy právě to, že se k nim přikloní, začlení je do svých snah po stránce vý‐
stavby a vznikání a přijme je tak svými myšlenkami, z nichž se pak rovněž utvoří odpovídající 
pocity. Člověk tedy musí sáhnout do svého nitra a využít tvořivě‐přírodního zřídla, neboť jen 
tehdy pro něj bude možné, aby vše  skutečně hodnotným  způsobem vystavěl a nechat  též 
proudit navenek, aby to mohl nechat sdílet i své okolí a své spolubližní. Učiní‐li tak bez váhá‐
ní, nebude míti  žádného nedostatku,  jelikož  společně  s ním budou působit  i  síly Universa 
a budou jej hojně obdarovávat vším dobrým, pozitivním a cenným v každé podobě. To uspo‐
kojí a utiší i všechny jeho potřeby a naplní všechny jeho reálné naděje a přání. Za tím účelem 
musí  jen s důvěrou sáhnout k onomu nutkavými  impulsy danému tvořivě‐přírodnímu zdroji 
lásky, míru, svobody a harmonie, věda o tom, že onen zdroj dává s plnou pozorností bezpro‐
střední a úplné odpovědi, buduje se a stává se mocným, aby celý život člověka a jeho okolní 
svět natolik pozitivně ovlivnil, aby se všechny hodnoty  staly  i ve vnějším  světě  skutečností 
a pravdou. 

SSSC, 31. října 2013, 17.05, Billy 

 

Niterní energie 

Niterní energie člověka je v trvalém pohybu, neboť žije a plyne, a utváří všechny niterní po‐
klady života do vynikajících podob, pokud je člověk vybuduje, zužitkuje a také realizuje dobře 

navenek. 

SSSC, 31. října 2013, 17.12, Billy 

Německý originál: http://beam.figu.org/node?page=24 

 

Učení ducha v praxi 

shrnutí přednášky FIGU‐Studiengruppe ČR z 10. května 2014 

»Učení pravdy, Učení ducha, Učení života« od BEAM, »Billyho« Eduarda Alberta Meiera, ob‐
sahuje skutečnou lásku a opravdové vědění ve všech hlavních otázkách života, myšlenek, citů 
a materiálního a duchovního vědomí. Člověk může s jeho pomocí probouzet a aktivovat svůj 
skutečný niterní potenciál  a dovádět  jej  k účinku  ve  vnějším  kontextu  svých  činů, mezilid‐
ských  vztahů,  zvládání problémů  a  všech  vznikajících  situací  života, psychiky  a  vědomí.  To 
ovšem pouze za předpokladu, že se mu bude  intenzivně a systematicky věnovat a všechny 
potřebné poznatky a hodnoty v sobě prací a silou svých vlastních myšlenek a pocitů sám vy‐
tvoří a  rozvine.  Člověk  žije  svůj  život pod vládou  svého materiálního vědomí,  své psychiky 
a svých myšlenek a citů, které v něm svou silou a mocí vše ovlivňují a určují a vytvářejí též 
individuální zaměření jeho vědomí a všechny jeho každodenní zkušenosti a zážitky, ať už po‐
zitivní či negativní. Právě to  je okolnost, kterou si člověk zpravidla  jen málokdy uvědomuje, 
totiž že blok/celek jeho materiálního vědomí je tím nejdůležitějším prvkem celého jeho živo‐
ta  a  osudu  a  je  zodpovědný  za  všechny  jeho  hodnoty  a  citové  prožívání,  a  tedy  za  štěstí 
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a neštěstí, mír či roztěkanost, harmonii, vyrovnanost, disharmonii, lásku, soucit a bezcitnost, 
energii, sílu či psychickou vyčerpanost, radost, kreativitu, skleslost  i demoralizaci. Myšlenky 
a city  utvářené  v bloku/celku  vědomí mají  na  člověka  absolutní  působnost,  ovlivňují  jeho 
podvědomí, vytvářejí způsob  jeho myšlení, všechny zvyklosti, charakter a psychickou vyrov‐
nanost  či  nevyrovnanost  atd.  Souhrnný  výsledek  této  myšlenkové  a  citové  působnosti 
ve všech příčinách a důsledcích vytváří stav vědomí a druh prožívání, v němž člověk žije svůj 
aktuální život. Člověk si však neuvědomuje, že za tento stav nese absolutně a až do poslední‐
ho důsledku sám plnou odpovědnost, neboť jej za celý svůj předchozí život utvářel, vzdělával 
a formoval sám svými myšlenkami a pocity a totéž činí  i ve své přítomnosti a bude tak činit 
i po zbytek svého budoucího života. Z toho plyne moudrost Učení pravdy, Učení ducha, Uče‐
ní života: 

 

Člověk nese za všechny své myšlenky, pocity a z nich plynoucí stav vědomí a psy‐
chiky,  jakož  i  za  všechny  své  z toho  vyplývající  činy,  jednání,  způsoby  chování 
a celý  svůj osud  vlastní plnou odpovědnost,  a  tedy  i  ze  své  štěstí, mír,  vědění, 
moudrost, lásku, svobodu a harmonii. 

 

Jakkoliv člověk slýchá o své vlastní zodpovědnosti, tak zpravidla přesto nedoceňuje její plný 
rozsah a skutečný účinek. Přijmout zodpovědnost za všechny své myšlenky, city, stavy a ná‐
lady  psychiky,  jakož  i  za  své  jednání  a  způsoby  reakcí  a  chování  znamená:  Uchopit  svou 
osobnost do vlastních rukou a učit se  ji sám utvářet a formovat na základě svého vlastního 
poznání, svých vlastních idejí a kontrolovat postupně celý blok/celek svého materiálního vě‐
domí pomocí svých vlastních myšlenek a pocitů. V tom spočívá moc, kterou se musí člověk 
učit sám nad sebou vykonávat, neboť tato plná moc a kompetence v něm samém mu příslu‐
ší, aby své materiální vědomí, resp. osobnost mohl  logicky utvářet a využívat cíleně a efek‐
tivně k dosažení důsledků poznání, vědění, moudrosti, lásky, altruismu a skutečného soucitu 
ke všem  lidem,  zvířectvu,  rostlinstvu a planetě Zemi. V této kontrole a moci nad vlastními 
myšlenkami a city, resp. vlastním materiálním vědomím, tkví klíč k ovládnutí vlastního osudu. 
A právě to je povinnost člověka, neboť jak píše autor Učení: 

 

»Skutečně, není to ani Bůh, ani náboženství, které ti může přinést pravou  lásku, 
mír, svobodu a harmonii – a to ani tehdy, když se budeš pokořeně jako pes plazit 
v prachu v horoucích modlitbách a úpěnlivě prosící.  Jen  ty sám máš sílu a moc 
osvobodit  se od všeho  zla, neboť  jsi  svým vlastním pánem a mistrem, a  jen  ty 
sám si určuješ svůj osud i osud celého lidstva. Není žádný Bůh a žádné nábožen‐
ství, od něhož můžeš očekávat pomoc a které tě může osvobodit od všeho zlého 
a špatného. Jen ty sám neseš odpovědnost za všechny své myšlenky, city, jednání 
a  činy,  a  proto  jsi  také  pouze  ty  sám  schopen  osvobodit  se  od  nenávisti,  po‐
mstychtivosti,  žárlivosti,  touhy po odplatě, necitelnosti, nepokoje a nesvobody, 
jakož  i od násilí, hádek, sporů, rozepří, disharmonie, vražd, zabíjení, válek, násil‐
ností, kriminality a všeho, co je nedůstojné člověka.« 

Výňatek  z:  »Billy«  Eduard  Albert Meier,  »Pozemský  člověče, máš  nejvyšší  čas 
změnit se k lepšímu a k dobrému« (http://cz.figu.org/pozemsky‐clovece)  
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Zaměříme‐li se nyní na praktickou hodnotu »Učení pravdy, Učení ducha, Učení života«, pak 
tato plyne z nových poznatků, které v sobě člověk vytváří při studiu Učení,  jakož  i při svém 
soustředění na látku Učení v meditacích a každodenním životě obecně. Obohatí‐li člověk své 
vědomí poznatky, které v sobě vlivem studia Učení prací svých vlastních myšlenek a pocitů 
sám vytvoří, potom začne postupně vědoměji přistupovat ke všem svým myšlenkám, poci‐
tům, stavům psychiky a činům a začne odhalovat své dosud převládající chybné životní před‐
stavy,  způsoby myšlení,  zábrany, předsudky,  stejně  jako  i  svou neupřímnost  vůči  sobě  sa‐
mému atd. Člověk se vlivem Učení na základě svých vlastních poznatků zcitliví a začne si po‐
stupně všímat, že mnoho svých myšlenek a pocitů v sobě utváří ze zvyku zcela chybně a ne‐
logicky,  čímž  si  psychicky,  psychosomaticky  a  celkově  po  stránce  z toho  plynoucích,  resp. 
navyklých způsobů chování, reakcí, činů a obecného stavu vědomí škodí, což nevyhnutelně 
přenáší i na své bližní a celý okolní život. Jakmile si všimne a sám v sobě zjistí skutečný stav 
věcí tím, že se bude konfrontovat se skutečným věděním Učení a naučí se být k sobě samé‐
mu  upřímný,  potom může  začít  prakticky  pracovat  na  přemodulování  svých  negativních, 
resp.  tzv. negativně‐zvrhlých  a  škodlivých myšlenek  a pocitů  a  rozhodnout  se  je proměnit 
v myšlenky  správné,  tzv.  pozitivně‐neutrálně‐vyrovnané  a mocné,  které  jsou  hodné  života 
a jsou vystavěny stabilně na poznání dané existující skutečnosti: 

 

»Síla myšlení a používání mocného myšlení předpokládá výchovu, která  se  zdá 
zpočátku velmi obtížná a často nemožná. Avšak tak je tomu skutečně jen zpočát‐
ku, protože se toto nové učení  jeví  jako zcela nezvyklé, neznámé a cizí. Ve sku‐
tečnosti je ale vše velice jednoduché. Chce to jen ten správný podnět a hned se 
myšlení uvádí do chodu a začíná plnit svou funkci. Pak již vše vezme velmi rychlý 
spád. Veškerý  soubor nástrojů myšlení  se  takřka naráz nastaví na nový  způsob 
myšlení. Všechny mozkové „aparatury“ změní svou energetickou sílu a transfor‐
mují se jako elektrický transformátor. Všechny gangliové buňky a nervové dráhy 
atd.  se  automaticky  přizpůsobí  novému  nastavení  a  podporují  nové,  správné 
a pozitivní mocné myšlení. Pak už potrvá  jen krátce, než začne pozitivní mocné 
myšlení  fungovat  ze  zvyku. Ovšem,  každý  začátek  je  těžký  a  neexistuje  žádná 
odměna bez předcházející námahy. Cvičení dělá mistra, a když člověk dostatečně 
dlouho  cvičí,  tak neodvratně nastane okamžik,  kdy  si  z mocného myšlení učiní 
zvyk.« 

»Billy« Eduard Albert Meier, »Psychika«, Wassermannzeit‐Verlag 

 

Právě v tom tkví praktická hodnota Učení: Odstranění chyb, zábran a těžkostí bránících přiro‐
zenému úspěchu a evoluci tím, že si člověk osvojí způsob myšlení, který jim vůbec nedovolí 
vyvstat,  natož  negativně  působit,  potlačovat  realitu  a  demoralizovat  psychiku.  Pokud  se 
k tomu  člověk  z vlastního  rozhodnutí,  vlastní  svobody  a  altruismu odhodlá  a  ve  své  snaze 
systematicky vytrvá, pak se ze světa příčin svých vlastních myšlenek a pocitů postupně pro‐
mění i navenek, do každodenní životní praxe. 

Ondřej Štěpánovský 
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Téma: zdraví člověka 

Pivo – výňatek z kontaktu č. 475 ze dne 26. 11. 2008, 14:16 hod.  

Billy … teď jedna otázka, na kterou se mě někdo ptal, ohledně piva, které pijí lidé ve velkém 
množství  obzvláště  v  průmyslových  státech  na  našem  světě.  Znáte  i  vy  tento  »lektvar«? 
Mnoho  lidí na Zemi  jsou pivaři –  jak muži,  tak  i ženy, ale obzvláště  také mladiství, kteří se 
pivem a jinými alkoholickými nápoji opíjí až do bezvědomí a pořádají pijácké orgie. 

Ptaah  S tím  jsem obeznámen. U nás se ale žádné pivo nevaří, a tudíž se ani žádné nepije. 
K tomuto nápoji  je také třeba  říci, že  je velmi zdraví škodlivé, vypije‐li se ho více než  jeden 
decilitr denně, neboť obsahuje jedovaté látky, které škodí játrům, srdci a ostatním orgánům, 
stejně tak i tkáni. Kromě toho jedovaté látky mají také zničující účinky na mozek, v důsledku 
čehož se poškozuje vědomí. Krom toho pivo a ostatní alkohol poškozuje zrak, protože tyto 
jedy škodí také oční sítnici. Pivo také činí člověka mdlým a může vyvolat tvorbu tuků, alkoho‐
lický  zánět  jater a nadváhu. V  souvislosti  s poškozováním  vědomí narušuje  rovněž  rychlou 
schopnost  fungování  intelektu,  inteligence a v důsledku  toho  také myšlenek, citů a  schop‐
nost fyzických reakcí a pohybů. Tak jako každý nápoj obsahující alkohol – k čemuž patří rov‐
něž nápoje zredukované o alkohol, resp. v důsledku redukce alkoholu nápoje propagované 
coby nealkoholické – je také pivo velký faktor cirhózy jater (pozn. Billy: smrsknutí jater). Zde 
se  jedná o chronicky pokročilé onemocnění  jater, které se vyznačuje zničením  jaterních bu‐
něk  a  přetvoření  struktury  orgánu. U  tohoto  procesu  dochází  k  tedy  postupující  zjizvená‐
vazivová přeměna, resp. přetvoření jater, resp. parenchymatózní přeměna. Proběhne‐li tato 
přeměna, pak již není možné opětovné nastavení normální funkce jater a jaterní architektu‐
ry. To znamená, že funkce jater je narušena, čímž se dostavuje všechny možné fyzické nedu‐
hy, které vedou až k narušení vědomí, oblbnutí vědomí a bludným nereálným představám, 
které jsi jednou prohlásil za šílenství pijáků. (delirium tremens – pozn. překl.). Pivo je v tomto 
ohledu  tak nebezpečné  jako víno nebo kořalka, a sice  již v malém množství, pokud se pije 
pravidelně. Chronický alkoholizmus  je přitom dán  již  tehdy, když se alkohol pije pravidelně 
několikrát týdně, přičemž hovořím o pití alkoholu dvakrát až třikrát v malém množství, neboť 
již to vede k poškození  jater a vyvolává rozličné neduhy,  jako právě poškození vědomí, po‐
škození  reakční  a  pohybové  svobody  inteligence,  poškození  intelektu  a  tudíž  i myšlenek 
a citů. Konzumace alkoholu jakéhokoliv typu, přičemž pivo zaujímá zcela mimořádně škodlivé 
postavení, vede k chybné a nedostatečné výživě, přičemž již jeho malé množství vede k leh‐
kým zánětům jater, které zpravidla konzumenti alkoholu nerozpoznají. Nerozpoznají se však 
ani při eventuální konzultaci s pozemskými lékaři. Skutečnost je taková, že každý typ alkoho‐
lu, obzvláště pak pivo, ať už se silným či slabým obsahem alkoholu, vyvolává poruchy látkové 
výměny a v  silné míře ničí  tělesnou  stavbu, což vede k bolestem, celkové  tělesné  slabosti, 
nevolnosti atd. Vedle zmíněného musí konzumenti alkoholu počítat také s tím, že utrpí uzá‐
věr  žlučovodu  a  budou  zasaženi mnoha  dalšími  chorobami  poškozujícími  zdraví.  To  jsou 
v krátkosti následky v důsledku pití piva a konzumace všelijakého alkoholu. 

Billy To jsem nevěděl, ale pivo jsem už odjakživa považoval za žalostnou břečku. 

Ptaah  Také  jiné alkoholické nápoje  jakéhokoliv typu  jsou zdraví škodlivé stejným nebo po‐
dobným způsobem, a sice podle obsahu alkoholu a množství, které se vypije. 
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O cizích neznámých  letových objektech a o Plejaren a  jejich di‐
rektivách 
 

Výňatky z oficiálního 556. kontaktního rozhovoru z 16. března 2013 

Billy  … Nyní bych ale chtěl opět hovořit o pozorování UFO a UFO fotkách, které jsou dolože‐
né  jak vojáky, policisty,  tak  i piloty a kterých bylo přece během posledních desetiletí stovky. 
Tím mám na mysli pozorování, která neměla nic společného s UFO blázněním všech těch  lidí, 
kteří se mýlí,  falšují  fotky a  filmy  či dokonce  tvrdí, že mají osobní nebo  telepatické kontakty 
s mimozemšťany – většinou křesťanské, ezoterické a sektářské povahy. Obzvláště tím chci te‐
matizovat události spojené s jevy nad Phoenixem v USA, resp. tzv. »Phoenixská světla« z roku 
1997, která se během minulého ledna, tedy v roce 2013, měla opakovat. V roce 1997 byly tyto 
UFO pozorovány i v Sonoře, Nevadě a Mexiku. Pak je tu ještě případ z Anglie (Rendlesham Fo‐
rest)  začátkem  80.  let  20.  století,  jakož  i  případ  z Chicaga  (O´Hare)  z roku  2006,  další  jevy 
na Aljašce  (Anchorage)  a případ  z roku  1989  v Belgii  s dlouhou  vlnou pozorování UFO. Další 
pozorování pilotů, vojáků, policie  i civilních osob  jdou ale celosvětově do stovek, přičemž se 
říká, že asi 800 pozorování či ještě více je třeba brát vážně. Od vás vím, že řada těchto pozoro‐
vání UFO se týká vašich paprskových lodí, ale přesto pak stále ještě zůstává mnoho stovek ne‐
vyjasněných. Domnívám se tedy, že ohledně všech těchto nevyjasněných UFO jevů se jednalo 
na jednu stranu o tajné vojenské pozemské letouny atd. různých států, ke kterým patří i Čína, 
jak jsi mě posledně řekl. Navíc jsi jednou hovořil i o pozemšťanech z budoucnosti, které je tře‐
ba také vzít v potaz. Na druhou stranu se ale zřejmě také jedná o ony tři vám neznámé skupiny, 
o kterých nemáte žádné informace a nemůžete tedy ani poskytnout žádné údaje. 

Ptaah  To odpovídá skutečnostem, neboť všechny tebou zmíněné výskyty neznámých letových 
objektů – jakož i stovky jiných – se vztahují jen zřídkakdy na nás Plejaren a na členy naší fede‐
race, již jsou někdy s ohledem na své spatření poněkud neopatrnější než my. Vše se zpravidla 
vztahuje na ty tři nám neznámá uskupení a na tajné pozemské vojenské letové stroje různých 
států. 

Billy  Pak je to jasné; a uvážím‐li tvá slova, – pak se mezi vámi a těmi třemi cizími skupinami 
zjevně nic nezměnilo? 

Ptaah  Tak tomu skutečně je a my se ani nebudeme snažit o to, abychom s těmito pro nás ci‐
zími skupinami přišli do kontaktu. Nevíme ani, odkud pochází a ani nás to nezajímá, takže se 
ani  nesnažíme  objasnit  jejich  původ.  Vše  podle  nás  také  nasvědčuje  tomu  –  vycházíme‐li 
z jejich techniky, která je vůči té naší ještě relativně velmi pozadu – že i vývoj jejich vědomí je 
ještě velmi nedostačující. 

Billy  To si dokážu představit. Před léty jsi ovšem jednou řekl, že jste učinili důkladná objas‐
nění a studie, ze kterých plyne, že od roku 1947 už nevletěli do pozemského vzdušného pro‐
storu žádní neznámí nepozemšťané. Jakpak je to tedy s těmito třemi cizími skupinami? 

Ptaah  O tom  jsme  již mnohokrát hovořili, přičemž  jsem vysvětlil, že tito cizinci v tom nejsou 
zahrnutí, neboť o nich coby o cizincích víme už dlouhou dobu. Naše objasnění platila a platí jen 
v záležitosti nových cizinců od roku 1947 a takoví od té doby do pozemského prostoru nevletě‐
li. Tu věc vidíme  tak, že  tyto  tři nám neznámé cizí skupiny patří k uskupením, která po  roce 
1947 do pozemské oblasti nově nepronikla. Je proto možné, že dokonce pochází ze Země sa‐
motné, anebo zde byly coby nepozemšťané už dlouho předtím, než jsme začali naši novou misi 
na Zemi. Neustálé aktivity v pozemském vzdušném prostoru  jsme sice registrovali už od teh‐
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dejší až do dnešní doby, ale vnímáme je v souvislosti s těmito třemi nám cizími skupinami – ty 
jsou zde pravděpodobně už dlouhou dobu, anebo patří k Zemi samotné, možná  i do nějaké 
budoucí dimenze. Takže se o  to ani nestaráme a nesnažíme se ani o  to, abychom se dostali 
do jejich dosahu, neboť s nimi nechceme vyvolat žádné konflikty. To máme zapovězeno už jen 
na základě svých direktiv. Jak je to ovšem se všemi tebou zmíněnými pozorováními v USA, Ang‐
lii a Belgii, a  i na mnoha  jiných místech, to nevíme, protože se už dlouhou dobu o objasnění 
takovýchto událostí nesnažíme. 

Billy  Z tvých  slov odvozuji,  že  tedy nevíte,  zda  se  jsou  tyto  tři pro vás cizí uskupení nepo‐
zemšťané,  tedy mimozemšťané,  či pozemšťané  z budoucnosti,  či  zda  se v případě pozorova‐
ných velkých neznámých letových těles v USA, Belgii a Anglii atd. možná nejednalo o pozemské 
vojenské stroje? 

Ptaah  To sedí tak,  jak to říkáš, a ani nemáme žádný zájem na tom, abychom to objasňovali, 
neboť naše úkoly se nevztahují na tyto záležitosti, nýbrž  jen a pouze na tvou misi, stejně tak 
i na určité věci vyplývající z pozemského klimatického a planetárního vývoje a vývoje obyvatel‐
stva, politiky, hospodářství a  techniky. To vše  jsou výhradně objasňovací a pozorovací úkoly, 
avšak ani o špetku víc. Zasahování do jakýchkoli pozemských záležitostí nám tedy podle našich 
direktiv není za žádných okolností dovoleno. 

Billy  Vy ovšem máte  jen stěží překonatelnou techniku, viděno přinejmenším z pohledu po‐
zemšťanů, za pomoci které by pro vás bylo možné nepozorovaně vyjasnit a objasnit okolnosti 
těch, na které se detailně zaměříte. To se vztahuje právě na záležitosti typu: Odkud přichází, 
kdo jsou a jaké jsou jejich pohnutky k tomu, aby v pozemské oblasti tajemně působili, aniž by 
se identifikovali. 

Ptaah  To je sice správně, avšak na základně našich direktiv nám je takovéto počínání zapově‐
zeno s výjimkou toho, že by se takovéto neznámé létající stroje objevily na našich domovských 
světech. Kromě toho by nám to bylo dovolené jen tehdy, kdyby za námi tito cizinci sami přišli 
a vyhledali by s námi kontakt. Že to udělají, je ovšem sporné, neboť jsme mohli objasnit – do té 
míry, co nám naše direktivy dovolují –,  že  z těchto  tří cizích uskupení dosud nevzešly  žádné 
signály poukazující na to, že by věděly o naší existenci. Jak to tedy celé odhadujeme, tak  jim 
naše přítomnost není známá. To má jistě svou příčinu v tom, že se od nepaměti vůči nim chrá‐
níme proti otevřenému pozorování, takže o naší přítomnosti v pozemské oblasti nemohou mít 
žádné přímé poznatky, neboť se vůči nim chráníme před  jakoukoli registrací. Co se týče naší 
přítomnosti,  tak z jejich  strany by mohly existovat  jen domněnky – pokud vůbec. To ale ne‐
znamená, že bychom je naproti tomu z naší strany nedokázali vnímat, neboť jejich aktivity jsou 
přece toho typu, že jsou  i pro pozemšťany nesporně viditelné a  lze je neustále pozorovat. To 
jsou naše  jisté poznatky, které  jsme mohli získat na základě objasnění,  jež nám dovolují naše 
direktivy. To pro nás tedy rovněž znamená, že se již drahnou dobu o tyto tři pro nás cizí usku‐
pení nikterak nestaráme, takže ani nemáme žádné poznatky o  jejich neustále se objevujících 
aktivitách. 

Billy  Pak je také asi nesmyslné, abych se vás třeba opět někdy ptal, do jaké oblasti patří ně‐
jaké pozorované UFO, že? Kromě toho – jen jako zjištění – by vám tedy nebylo dovoleno ani to, 
abyste  Zemi  poskytli  pomoc,  pokud  by  na  Zemi  přiletěla  nějaká  cizí mimozemská mocnost 
a projevila by zde dobyvačné ambice? 

Ptaah  To je zcela správně, neboť od té doby, co se o tyto záležitosti nestaráme, nemůžeme již 
ani podat žádné informace a vysvětlení. Objasnění ve zmíněném ohledu pro nás nejsou důleži‐
tá a nikdy ani nebyla, neboť jsme se odjakživa snažili jen výhradně o vysvětlení, která spadala 
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do našeho zájmu a nadále do něj spadají. Co jsme dále udělali ohledně toho, co přesahuje naše 
vlastní zájmy, to jsme provedli jen proto, abychom tobě a členům skupiny mohli dodat určitá 
data. Jak víš, to už ale drahnou dobu neděláme, neboť to v žádném ohledu nepřineslo užitek. 
To se vztahuje i na mnoho dalších věcí a i na soukromé záležitosti osob atd., které se už objas‐
ňovat nesnažíme. A to, co uvádíš ohledně cizích mimozemských mocností, bylo by to skutečně 
tak, jak říkáš: Nesměli bychom se žádným způsobem vměšovat. 

Billy  Je to vlastně škoda, že už neděláte žádná objasnění a že v těchto věcech už ani nepodá‐
váte  žádná  vysvětlení.  To  celé  ale  dokážu  pochopit,  pokud  uvážím,  že  to  všechno  v  tomto 
ohledu za ta celá  léta nepřineslo žádný užitek. Takže se už tedy nebudou ani dělat žádná ob‐
jasnění ohledně dřívějších osobností? Ohledně vašich direktiv je přece také už všechno jasné. 

Ptaah  To vyplývá z mého vysvětlení. 

Billy  Jasně. Pak ještě jednou otázka ohledně těch tří cizích uskupení: Nedomníváte se třeba, 
že by pro vás mohla představovat nějaké nebezpečí? 

Ptaah  To se nedomníváme, neboť podle našich poznatků  je  jejich technika vůči té naší  ještě 
krajně zaostalá, což lze odvodit na základě jejich leteckých manévrů a z celého jejich chování. 
A tak jak to vypadá s technikou jejich letových strojů, tak to jistě bude vypadat i s jejich případ‐
nou zbrojní technikou, takže bychom vůči nim byli ve velké a nepřekonatelné výhodě. Pokud 
by vlastnili paprskové zbraně, pak by pro nás jejich nasazení bylo v každém případě jen ku pro‐
spěchu a naší velkou výhodou, protože všechny typy záření umíme absorbovat a víme,  jak  je 
zužitkovat k získání naší vlastní energie. Záření a všelijaké energie dopadající na naše ochranné 
štíty  jsou absorbovány a  spolu  s našimi vlastními energiemi  zpracovány a kumulovány,  čímž 
naši vlastní energii zesilují. 

Billy  To vím, poněvadž jsi mi už dříve vysvětlil, že vaše ochranné a zbrojní systémy ve vašich 
lodích nepracují tak, jak je to znázorňováno na Zemi ve filmech science‐fiction, jako Star Trek 
atd., že se totiž ochranné štíty energetickými a paprskovými střelami atd. zeslabují, nýbrž je to 
tak, že na ochranný štít dopadající energie absorbujete a tím zesilujete ochranný energetický 
plášť vašich  lodí. Je tomu tedy tak, že čím více paprskové energie atd. se na vaše lodě vypálí, 
tím silnější ochranné štíty vašich lodí budou. 

Ptaah  To je správně. Avšak i když se na naše ochranné štíty vystřelí pevné střely, resp. pevná 
hmota, umíme jejich kinetickou energii přeměnit na energii nám užitečnou, zatímco střely jsou 
odvedeny pryč a pozbudou účinku. Pokud střely obsahují výbušninu jakéhokoliv typu, pak jsou 
neutralizovány a stanou se neškodnou hmotou. 

Billy  Jak je to tehdy, pokud by se jednalo o asteroidy, meteory, kosmické smetí nebo střely 
s jadernými hlavicemi? 

Ptaah  I ty by byly neutralizovány a nepředstavovaly by pro nás žádné nebezpečí. 

Billy  Tak by to mělo být i u nás pozemšťanů, zabránilo by se tak mnohému neštěstí. Pokud 
pomyslím  jen  na  to,  co  všechno  za  neštěstí  páchají  pozemšťané  se  zbraněmi,  pak mě  jímá 
hrůza. Mnoho pozemšťanů má  zbraně všeho druhu, na které by se  jim vlastně nesmělo dát 
žádné povolení, neboť mnoho vlastníků zbraní jsou labilní lidé a ve svém nedostatečném sebe‐
ovládání jsou nepříčetní. To se prokazuje stále a pořád častěji, jak jsem to ostatně vyjádřil i ve 
svých předpovědích, a  sice v tom ohledu,  že  labilní a běsnící  lidé budou  stále  častěji páchat 
vraždy a masové vraždy v rodinách, skupinách a školách, stejně jako poroste počet vražd a ma‐
sových vražd i v důsledku rasové nesnášenlivosti, nenávisti vůči cizincům, náboženské nenávis‐
ti, ale i vinou terorizmu. 
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Ptaah  Zbraně propůjčují labilnímu a neovládajícímu se člověku mylné a zmatené myšlenky, takže se 

pak  cítí  být  nezranitelný,  jakož  i bezskrupulózní připravenost  k násilí  a neomezené mocenské 
manýry. Tím pádem není pánem svých myšlenkových, citových ani emočních hnutí, takže sám 
sebe ani své jednání není žádným způsobem schopen kontrolovat. Má‐li nějaký takový člověk 
zbraň  a  použije‐li  ji,  pak  propadne  opojení  adrenalinem.  Současně  se  v jeho mozku  vypojí 
všechny kontrolní mechanizmy, načež  jedná už  jen automaticky agresivně a tímto způsobem 
bezmyšlenkovitě zabíjí a podle okolností  také propadne smrtícímu běsnění. Druh zbraně při‐
tom nehraje žádnou  roli,  takže  se může  jednat o zbraň  střelnou, bodnou  či údernou, stejně 
jako zbraň škrtící a rdousící, ale může jít i o holé ruce, paže, pěsti, nohy, kolena či hlavu atd. 

Billy  Ještě  jednou  zpět  k těm  třem  cizím  uskupením:  Takže  se  nedomníváte,  že  by  vám 
od nich hrozilo nebezpečí. Jak  je to ale s tím, že by od nich mohlo vzejít nebezpečí pro Zemi, 
resp. pro pozemské lidstvo? 

Ptaah  Za posledních 200  let nic nepoukazovalo na  to,  že by od  těchto  cizinců mohlo vzejít 
nějaké takové nebezpečí, ale my jejich úmysly neznáme a neumíme tedy ani s jistotou říct, zda 
by tomu přece jen jednou nemohlo být tak, že budou mít v úmyslu něco zlého. 

Billy  To není zrovna útěcha. Takže můžeme jen doufat, že tito cizí chlapíci jsou natolik míru‐
milovní jako vy Plejaren a příslušníci vaší federace. Pokud by Zemi a pozemskému lidstvu hrozi‐
lo nebezpečí od nepozemšťanů nebo pozemšťanů z budoucnosti, jakpak byste se pak zachova‐
li? 

Ptaah  Ty víš, jak jsem ti již zmínil, že naše direktivy by zakročení zakazovaly. 

Billy  Vím, ale ani  to zrovna není příliš velká útěcha. Lze se  jen domnívat, že se vše vyvine 
mírově,  až  se  jednou  uskuteční  oficiální  kontakty  s nepozemšťany  nebo  pozemšťany 
z budoucnosti, což už odnepaměti oznamují určitá proroctví. 

Ptaah  Co se jednou odehraje, to prokáže čas. 

Billy  To je tedy opravdu útěcha nevědět, co se skutečně odehraje. Ale možná je to pro po‐
zemšťany dobře, že to neví. Na druhou stranu se přece také prokázalo, že se předpovědi, stej‐
ně jako proroctví, odbývají mávnutím ruky, neboť většina pozemského lidstva se o ně nestará. 
To také všechna proroctví a jejich uskutečnění odnepaměti prokazovaly, stejně jako tomu bylo 
i v případě všech vašich a mých předpovědí, které se všechny bez výjimky vyplnily a které se 
budou nadále vyplňovat i v budoucnosti. 

 

Výňatek z 563. oficiálního kontaktního rozhovoru z 1. června 2013 

Billy  Quetzal  se mi  jednou  v  soukromém hovoru  zmínil o  zajatcích, především Američa‐
nech, ale i dalších, kteří byli přepraveni do Československa a následně do Sovětského svazu, 
kde byli násilím zneužiti k lékařským experimentům a pokusům s drogami. Také při pokusech 
s jadernými bombami atd. byli prý zlým násilím spolu se zvířaty přepraveni do nebezpečných 
zón přímého dosahu explozí, a to spoutáni řetězy. Tímto bestiálním způsobem bylo prý zabi‐
to více než 10 000  lidí, povětšinou amerických válečných zajatců, aniž by proti  tomu vláda 
USA cokoliv podnikla anebo proti tomu byť jen intervenovala. 

Ptaah  To  je správně. Vláda a vysocí vojenští činitelé USA o těchto událostech věděli. Zajatí 
vojáci USA byli spolu s ostatními zajatci letecky dopraveni do Československa a odtud do So‐
větského svazu, kde byli v rámci  lékařských a drogových experimentů,  jakož  i při pokusech 
s nukleárními zbraněmi brutálně týráni a v pravém slova smyslu zavražděni. Vojáci USA, jakož 
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i  jiní byli ve Vietnamu a Koreji uvězněni  jako váleční  zajatci a odsunuti do  Československa 
a Sovětského svazu, aby  tam při nelidských pokusech zemřeli. Pokud byli  jen životu nebez‐
pečně  zraněni  a  ozářeni,  anebo  propadli  šílenství,  byli  následně  popraveni.  Ve  Vietnamu 
a Koreji  tedy  zmizel velmi velký počet vojáků USA a  také  jiných osob,  jejichž místo pobytu 
nebylo nikdy veřejně objasněno. Vláda USA a vojáci USA mající tyto znalosti se rovněž halili 
v mlčení,  což  činí  podnes.  To  samozřejmě  platilo  i  pro  diktaturu  Sovětského  svazu,  stejně 
jako to platí i pro dnešní Rusko. Je nepochybné, že Sovětský svaz disponoval patřičnými akty 
a že jimi disponuje  i dnešní Rusko, stejně jako přirozeně i USA. Je však sporné, zdali se tato 
akta kdy dostanou na veřejnost. V každém případě je to ale tak, že o těchto nehorázně zlo‐
činných machinacích tajné služby USA věděly, avšak nepodnikly proti tomu nic, stejně tak ani 
vláda. Veřejnost tedy nijak neinformovaly, ale halily se vůči americkému lidu v mlčení. 

Billy  K tomu zřejmě už není co dodat a ani  já k tomu už nenacházím žádných slov, krom 
toho, že je jistě velmi nebezpečné tyto vědomosti šířit. 

Ptaah  V  tom máš  zajisté pravdu, neboť podle  toho, co víme,  tak  jsou dotyčná akta v USA 
a Rusku stále  ještě v nejpřísnějším utajení. To, že o tom nyní otevřeně hovoříme, může být 
nebezpečné. 

Billy: Tak to skutečně být může, ale teď už to bylo řečeno, takže bychom to ani neměli zaml‐
čovat,  i když to podle okolností může přinést nebezpečí. Lidé by měli vědět, co se skutečně 
stalo. 

Ptaah  Tvá slova odrážejí tvé smýšlení v tom smyslu, že pouze otevřené slovo je správné a že 
pravda nesmí býti zamlčována. Z tohoto pohledu bych rád řekl něco, co se týká tebe a při …  

(…)  

Billy  Jednu z dalších otázek mám zodpovědět a vypracovat k ní odpověď pro katalog otá‐
zek Michaela Horna, přičemž Christian Frehner ji z angličtiny přeložil takto: 

Četl  jsem brožuru od Wilberta B. Smithe s titulem »The New Science«, přičemž  jsi uvedl, že 
tento  člověk  byl  kontaktér  (kontaktní  osoba). Můžeš mi  sdělit,  zdali  byl  kontaktní  osobou 
Plejaren? Ve svých spisech totiž hovoří o někom jménem Alan, přičemž podle tvých informací 
je Alan lhář. Existuje jedna brožura, kterou následkem své smrti v roce 1962 nestihl dokončit 
a v níž pojednává o 12 sítí reality. Je v tom možné najít pravdu? 

(Poznámka Christiana Frehnera: Tato otázka se vztahuje na seznam pravých kontaktérů, kte‐
rý poskytla Semjase, viz Plejadisch‐plejarische kontaktní zprávy, blok 6, strana 264, věty 238–
248.) 

Můžeš k tomu poskytnout jasné vysvětlení, které mohu použít jako odpověď na tuto otázku? 

Ptaah  To není žádný problém, ale musím o tom všem začít poněkud zeširoka a vysvětlit to 
následovně: 

Jistý Wilbert B. Smith byl skutečně kontaktérem, avšak žel  jedním z  těch negativních.  Jeho 
kontakt byl pouze jednorázový a naprosto bezvýznamný, a navíc to byl pouze přímý hypno‐
tický kontakt se skupinou »Aštara Šerana«, přičemž to celé bylo – jak jsem již uvedl – skuteč‐
ně zcela nevýznamné. Přímý hypnotický kontakt pro nás znamená, že hypnóza není provádě‐
na samostatně pomocí přístrojů, ale přímo lidmi, jejichž hypnotické myšlenkové energie jsou 
na velké vzdálenosti rovněž přenášeny silnými vysílači. Smith se tedy –  jako mnoho dalších 
kontaktních osob – nacházel při svém kontaktu v hypnóze s posthypnotickým aspektem, tak‐
že to, co konal, nekonal vědomě a na základě své vůle. Tímto způsobem postupovala skupina 
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»Aštara Šerana« běžně, aby mohla kontaktní osoby držet absolutně pod svou kontrolou. Tak 
tomu bylo u všech těch početných kontaktních osob, které tato skupina zneužila. Takovéto 
kontakty s pozemšťany navazovala velmi často a jednoduše při nich pozemšťany ovlivňovala 
pomocí  impulzů, aby  z nich učinila povolné nástroje pro  své  temné  intriky na Zemi. Takto 
ovlivněných lidí byl velký počet, avšak žádný z nich neměl nikdy ani potuchy o tom, jaká byla 
skutečnost těchto kontaktů a jakým způsobem se odehrávaly. Ve skutečnosti ani žádný reál‐
ný fyzický kontakt nikdy neměli, nýbrž vždy jen ten v podobě hypnotických impulzů, k čemuž 
patřily  i reálné vize –  jejich vlivem nabylo mnoho kontaktních osob,  jež skupina »Aštara Še‐
rana« manipulací  zneužila,  přesvědčení,  že měly  reálné,  resp.  skutečné  kontakty  s mimo‐
zemšťany. Okolnost, že žádná pravá setkání s mimozemšťany ve smyslu toho slova neměly 
a že tedy ani neletěly v jejich letových přístrojích, si tedy neuvědomovaly, neboť skutečně jim 
bylo hypnotickými reálnými vizemi vše pouze namlouváno. Tímto klamem, vyvolaným hyp‐
notickou  reálnou vizí, byli kontaktéři uvedeni v omyl, a  tak vinou  jim vštípených klamných 
představ opravdu věřili tomu, že kontakty s mimozemšťany měli a že  létali v  jejich  letových 
strojích. Hypnotickou  iluzi tedy  již nedokázali rozlišit od skutečnosti a žili či nadále žijí v  jim 
vštípené klamné představě, že jejich kontakty byly skutečné a reálně se konaly. Další fakt byl 
ten,  že  skupina  »Aštara  Šerana«  těmto  kontaktérům  hypnoticky  vsugerovala  chybná  data 
o svém původu,  takže prakticky všem  těmto kontaktérům byly vštípeny vzpomínky na nej‐
různější místa  původu mimozemšťanů.  Všechna  tato  fakta  jsme  však  v  době,  kdy  jsme  ti 
uvedli  seznam  těchto kontaktérů, neznali, neboť v  tehdejší době  jsme u postižených osob 
analyzovali  jen  jejich vzpomínky. Ty však byly hypnotickou sugescí natolik dalekosáhle zma‐
nipulovány, že jsme se jimi nechali oklamat, a fakt, že byly zmanipulované, jsme tudíž neroz‐
poznali.  Skutečná  fakta  jsme  vypátrali  teprve  před  třemi  týdny,  a  sice  za  pomoci  lepších 
technických možností, kterými nyní disponujeme a  jež jsme nyní poprvé uplatnili. V posled‐
ních letech nám u různých takovýchto kontaktérů byly některé věci nápadné a zdály se nám 
podivné, a proto  jsme pomocí oněch nových zařízení a přístrojů u všech dosud žijících kon‐
taktních osob ještě jednou analyzovali vzpomínkové impulzy a byli jsme schopni proniknout 
jejich hypnotickou blokádou. Tímto způsobem  jsme nyní narazili na opravdovou skutečnost 
a pravdu. Toto  vyhodnocování  trvalo až do včerejšího dne,  takže  ti dnes  také mohu uvést 
výsledky našich  snah a analýz. K  tomu  je však nyní  třeba podotknout,  že v osobách, které 
byly  řečeným způsobem donuceny ke kontaktům, nezůstaly žádné vlastní vědomé znalosti, 
nýbrž  jen posthypnotická vzpomínka, která  již krátce po manipulaci natolik zesílila, že  ji už 
nebylo možno zvrátit. A to platí bez výjimky pro všechny ty početné pozemšťany, které jsme 
ti jednotlivě či v seznamech po jménech uvedli jako kontaktní osoby a kteří byli bez výjimky 
nuceně  zmanipulováni  hypnoticko‐sugestivními  reálnými  vizemi  skupiny  »Aštara  Šerana«. 
Ve všech  jednotlivých případech  však byly  impulzy  takového druhu,  že  jejich příjemci měli 
tímto vlivem falešné vize a domnívali se, že kontakty zažili, o čemž si pak také dělali poznám‐
ky, psali knihy a zčásti též vystupovali na veřejnost. Důvod tkvěl na jednu stranu v celosvěto‐
vé dezinformaci ohledně existence a původu různých mimozemšťanů, na stranu druhou tím 
však skupina »Aštara Šerana« rovněž sledovala svůj plán, totiž usídlit se na Zemi jako vládci 
a najít zde svůj nový domov. Tento plán přitom vypadal  tak, že  tato skupina vystoupí před 
pozemským obyvatelstvem takříkajíc  jako zachránci v nouzi, tj.  jako zachránci před různými 
»zlými« mimozemskými vetřelci, kteří by pak Zemi údajně ohrožovali. Za tím účelem, aby vše 
vypadalo reálně, byla plánována velká  inscenace se vzdušnými souboji a bitvami na zemské 
orbitě. To mělo vést v konečném důsledku k  tomu,  že  skupina »Aštara Šerana« převezme 
vládu nad Zemí, takříkajíc jako mimozemská ochranná armáda. O to vše se tedy hypnotický‐
mi kontakty s pozemšťany usilovalo, přičemž to celé mělo nastat poté, co by byly navázány 
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oficiální  kontakty  s pozemskými  vládami.  To  se  vskutku mohlo bývalo podařit,  totiž právě 
impulzním ovlivněním určitých pozemšťanů, k nimž by nakonec patřili  i mocní všech  zemí, 
kteří by pak vlivem impulzních vstupů jednali tak, že by se ony plány daly uskutečnit. Jelikož 
tyto osoby, kterých byl větší počet, všechny do  jedné  selhaly a  z příčin nám dosud nezná‐
mých své vštípené závazky nesplnily, tak se onen zlý plán neuskutečnil. Všichni ti kontaktéři, 
které jsme ti dříve jmenovitě uvedli, měli tedy vykonat přípravnou práci k uskutečnění plánů 
skupiny »Aštara Šerana«. Jelikož byli všichni tito pozemšťané touto skupinou uvedeným způ‐
sobem hypnoticky‐sugestivně  zmanipulováni,  což  jsme ovšem  tehdy  ještě nevěděli, uvedli 
jsme ti je jako skutečné kontaktní osoby. To bylo z naší strany zajisté chybné, neboť jsme se 
nechali oklamat, vinou  čehož  jsi  ty sám a  tím pádem  i pozemšťané dospěli k chybným do‐
mněnkám;  ty vycházely z  toho, že ony kontaktní osoby skupiny »Aštara Šerana« měly sku‐
tečné  fyzické  či  telepatické  kontakty  s  nějakými mimozemšťany.  Jak  dnes  víme,  tak  tomu 
samozřejmě nebylo, ovšem již dříve se nám tato věc zdála divná, protože jsme kromě těch tří 
pro nás neznámých skupin žádnou  jinou neznali. Proto  jsme se domnívali, že ony kontaktní 
osoby byly ve spojení s  těmi  třemi pro nás cizími a neznámými skupinami. Toto nedorozu‐
mění tedy vzešlo od nás, čehož velmi litujeme. Zapotřebí je ještě zmínit, že tento druh vynu‐
cených manipulativních kontaktů neměl nic společného s našimi  impulzními kontakty, které 
jsme udržovali s pozemšťany tak, že si toho nebyli vědomi a že své pokrokové ideje považo‐
vali za své vlastní. Tyto  impulzní kontakty  jsme z naší strany provozovali především s vědci, 
abychom u pozemšťanů podporovali vědní obory  lékařství a techniky, což se také v posled‐
ních desetiletích skutečně projevilo velmi rapidním vývojem a nejrůznějšími vynálezy a  ino‐
vacemi atd.,  jak  je možné doložit. Naše kontakty byly též takové, že příjemci našich  impulz‐
ních přenosů neměli o veškerých okolnostech po  stránce nevědomých  telepatických  infor‐
mačních impulzů žádné znalosti. Skupina »Aštara Šerana«, která, jak víš, nakonec našla svůj 
konec v DAL‐Univerzu, měla tedy na Zemi napáchat neštěstí, což by skutečně nastalo, kdyby 
její manipulativní  intriky ohledně nuceně kontaktovaných pozemšťanů byly úspěšné. Co se 
nyní týče jména Alan, které použil Wilbert B. Smith, tak to byl pouze fantastický výmysl, stej‐
ně jako všechna jeho vyjádření. Ohledně jména Alan nešlo o to, že to byl lhář, ale že význam 
tohoto jména znamená »lhář« … 

Billy  To jsou opět nové poznatky, které mnohé stavějí do nového světla. 

Ptaah  Tak jest, avšak ani my nejsme uchráněni před chybami a klamáním, a to ani ve zmíně‐
ném ohledu ze strany skupiny »Aštara Šerana«, která provozovala velmi zlé  intriky a napá‐
chala ve vztahu k domnělým  fyzickým a  telepatickým kontaktům s různými mimozemšťany 
s údajně rozdílnými místy původu mnoho škod. Jak jsme nyní mohli zjistit, namlouvala svým 
obětem pomocí hypnotických vizí také údajné  fyzické kontakty,  jakož ale  i údajná poselství 
křesťansko‐náboženského  rázu.  Při  tom  nehledím  na  různé  jiné  zákeřné machinace,  které 
v mnoha  pozemšťanech  vyvolaly  falešné  domněnky  a  názory,  a  to  dokonce  i  u  úředníků 
a vojáků atd. Aby způsobila zmatení, zinscenovala po celém světě také skutečná pozorování 
různých letových strojů a dále páchala též podivné činy stran zmrzačení zvířat atd., což pro‐
váděli i pozemšťané, kteří byli za tímto účelem skupinou »Aštara Šerana« ovlivněni impulzní 
hypnózou. O tom jsme se však dozvěděli až pomocí Asket, jelikož nás informovala o tom, že 
při bojích v DAL‐Univerzu byli ze skupiny »Aštara Šerana« zajati čtyři lidé, dříve než byla jejich 
armáda zcela zdecimována. Jeden z těchto čtyř zajatců byl Šeranův první zmocněnec a velitel 
armády. Před nedávnem  spolu  s ostatními  třemi  zajatci  konečně projevil ochotu prolomit 
mlčení a vyzradil mnoho zlých  intrik,  jichž se  jeho skupina dopustila, a proto  jsme celé věci 
s jejich hypnózou ovlivněnými kontaktéry mohli přijít na kloub a nalézt pravdu. Tito zajatci 
uvedli  také  jména  různých  již  zesnulých  falešných  kontaktérů  tohoto  typu, mezi nimiž byl 
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i Wilbert B. Smith,  jakož  i  jiní v různých zemích v Evropě, Africe, Japonsku, Americe,  Izraeli, 
Jižní Americe, Brazílii, Argentině, Austrálii, Rusku atd. 

Billy  Toto objasnění má nyní skutečně hlavu a patu. 

Ptaah  Tak to  je, ano, avšak naše objasňování v tomto ohledu bylo velmi namáhavé,  jelikož 
jsme ohledně těchto kontaktních událostí, které zahrnovaly více než sedm minulých desetile‐
tí, museli mnohé  vypracovat a  zhodnotit a  také objasnit mnoho dalších  záležitostí. Za  tím 
účelem bylo z naší strany nezbytné velké nasazení po celém světě, které trvalo více než sedm 
měsíců  a  jehož první  část  jsme mohli nabytím nových poznatků uzavřít před  třemi  týdny; 
zbytek jsme dokončili před dvěma dny. 

Billy  O tom jsi mi nikdy nic neřekl. 

Ptaah  To souhlasí, avšak pokud bych o tom hovořil dříve, než  jsme docílili našich výsledků 
a byli  si  jimi  jisti, pokládal bys mnoho otázek,  kterým  jsem  chtěl předejít. Krom  toho bylo 
nezbytné zachovávat  jistou obezřetnost,  jelikož stále  ještě neznáme ony síly, které na tvém 
počítači ve tvých spisovatelských pracích dokázaly napáchat škodu. Mohli jsme se obávat, že 
bychom tím vyvolali něco, nad čím bychom neměli žádnou kontrolu.  

Billy  To  dokážu  pochopit,  ale  teď  se  vynořuje  otázka,  zdali  díky  všem  těm  okolnostem 
ohledně  těch  zajatců  a  díky  vašemu  objasňování  nevyšly možná  najevo  některé  nové  po‐
znatky i o těch třech pro vás neznámých uskupeních, a pokud ano, jaké? 

Ptaah  Toto bylo se zajatci rovněž objasněno, přičemž podle jejich výpovědí je naprosto jisté, 
že skupina »Aštara Šerana« nebyla s oněmi třemi pro nás neznámými skupinami v žádném 
spojení. 

Billy  A jak je to s pozemskými letovými stroji tajných služeb? Krouží ještě pořád po světě? 

Ptaah  Tak tomu vskutku je, a podle toho, co můžeme pozorovat, existuje v tomto směru čilá 
aktivita. 

Výňatky z 565. oficiální kontaktní zprávy ze 14. června 2013 

Billy  … Co mě ale dneska speciálně zajímá, to jsou tvá poslední vysvětlení, která jsi poskytl 
ohledně skupiny »Aštara Šerana« a těch třech pro vás neznámých uskupení. Když ses o nich 
při našem posledním hovoru 1. června zmiňoval, všiml jsem si ve tvém hlase zvláštního pod‐
tónu, který na mě působil tak, jako bys chtěl říct víc, což jsi pak ale přesto neudělal. 

Ptaah  Jsi vždy velmi pozorný, neboť to, co zmiňuješ, je správné: Žel mě pro všechno ostatní, 
co  jsem musel vysvětlit, vypadlo  to podstatné ohledně  těch pro nás neznámých uskupení, 
o čemž jsem tě chtěl informovat. O objasňování těchto tří uskupení se sice speciálně nesna‐
žíme, avšak i přesto zde znovu vyplývají nové poznatky, které jsme získali. To bylo na jednu 
stranu možné proto, že jsme od národa Asket obdrželi novou technologii, která nám s ohle‐
dem na mnohé objasňování poskytuje velmi mnoho nových možností; na stranu druhou se 
nám již před mnoha desetiletími zdály velmi podivné mnohé záležitosti ohledně četných po‐
zemšťanů, kteří se objevovali a prohlašovali, že udržují kontakty s mimozemskými bytostmi 
a že mají též rozšiřovat jejich poselství, přičemž uváděli též zvláštní místa původu, resp. slu‐
neční systémy a planety mimozemšťanů, o nichž jsme však věděli a i dnes s jistotou víme, že 
tam žádní lidé ani lidem podobné formy života neexistují. Z toho důvodu jsme se domnívali, 
že  se v případě  těchto údajů, které mimozemšťané  sdělili  svým kontaktním osobám, musí 
jednat o vědomé klamání,  leč nedokázali  jsme to odůvodnit. Naše domněnky se též ubíraly 
tím směrem, že všechny ty intriky způsobila ona tři pro nás neznámá uskupení. Tím jsme ce‐
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lou věc považovali za vyřízenou a dopustili se při  tom chyby, že  jsme všechny  ty kontaktní 
osoby,  které  jsme povrchním objasněním  jejich  vzpomínek  znali, uvedli  jako pravé,  což  jsi 
pak  také prostřednictvím kontaktních  rozhovorů uveřejnil. Mnoho  zvláštních nesrovnalostí 
nás však nenechávalo v klidu, a proto jsme se pokoušeli vyzvědět o těchto kontaktních oso‐
bách  bližší  informace,  přičemž  jsme  však  nesměli  analyticky  proniknout  do  jejich  vědomí 
a tedy ani do jejich osobnosti, jelikož nám to naše direktivy zapovídaly. Proto jsme se museli 
spokojit s tím, že jsme vzpomínky uvolněné těmito kontaktními osobami považovali za prav‐
divé.  To  nás  však  neuspokojilo,  neboť  nastalé  podivnosti  nás  ustavičně  vyrušovaly.  Proto 
jsme se snažili dosáhnout změny našich direktiv, abychom u kontaktních osob směli odůvod‐
nit jejich absolutně osobní sféru, směli proniknout do jejich vědomí a osobnosti a zjednali si 
tak  jasno. Změna direktiv byla však velmi zdlouhavá a  trvala roky,  jelikož absolutně osobní 
sféra lidí nesměla být narušena. Po mnoha letech bylo pak konečně usneseno, že se pro ten‐
to speciální případ ohledně objasnění skutečných faktů o pozemských kontaktních osobách 
učiní absolutně výjimečné řízení, které však bylo povoleno absolutně jen pro všechny ty kon‐
taktní osoby, které jsme ti uvedli a které jsme jinak znali. Pro další objasňování tohoto typu 
povolení uděleno nebylo. Jelikož byla naše tehdejší technika k bezpečnému odůvodnění fo‐
rem vědomí a osobností pozemšťanů ještě v mnoha ohledech nedostatečná, byly provedeny 
nové výzkumy a vyvinuty nové  technologie,  jež musely být naprosto bezpečné. Především 
vědci Asket a jejího lidu byli a jsou v takovýchto technických vývojích, které jsme potřebovali, 
mnohem pokročilejší než my Plejaren. Z  toho důvodu pro nás vyvinuli nezbytné aparatury 
a přístroje, které jsme pak od nich také obdrželi a nasadili do akce. Nyní jsme tedy díky našim 
novým technickým výdobytkům ohledně těchto tří uskupení,  jež  jsou pro nás  i dnes nezná‐
má, získali nové poznatky. Zapotřebí je ještě podotknout, že tato naše nová zařízení a přístro‐
je  slouží  též objasňování mnoha dalších  věcí  v nejrůznějších oblastech  a používají  se  tedy 
i jinde než jen ke zjištění skutečných faktů o kontaktérech se skupinou »Aštara Šerana«. Díky 
těmto inovacím jsme mohli též zjistit, že tyto tři pro nás neznámé skupiny nejsou tři, ale čty‐
ři. Všechny čtyři skupiny jsou na celém světě velmi aktivní, a to již velmi dlouhou dobu, takže 
je také pozemšťané  často mohou pozorovat. Z našeho objasňování rovněž vyplynulo to, že 
jsme mohli o aktivitách  těchto  čtyř uskupení získat mnoho  informací, přičemž  jsme museli 
konstatovat, že aktivity těchto skupin  jsou mnohem rozsáhlejší, než nám  ještě před nedáv‐
nem bylo známo. O tom ti však smím předat informace pouze soukromě, máš‐li o to zájem. 

Billy  Ten samozřejmě mám. Ale stále jsem se domníval, že v tomto ohledu na celém světě 
všechno kontrolujete pomocí telemetrických disků či jinými způsoby. 

Ptaah  Tak  tomu není, neboť naše pozorování a kontroly  se  zaměřují na  zcela odlišné věci 
než právě na ty, které v zásadě nejsou naší záležitostí. Do sféry našeho zájmu spadají geolo‐
gické  procesy  vulkánů,  ledovců,  zemětřesení,  posuny  tektonických  desek,  změna  klimatu 
a přírody  atd., dále  též  vývoj  a  změna  veškerého  zvířectva  a  rostlinstva, politické dopady, 
vojenské události a hospodářské procesy atd. K tomu patří  i všeobecný vývoj vědomí, rozu‐
mu  a  chápavosti pozemšťanů,  vývoj  lékařství, politiky,  vojenských  záležitostí  i  celosvětová 
sociální struktura pozemského  lidstva, přičemž všechny tyto  faktory  jsou z našeho pohledu 
ještě velmi zaostalé. To také vede k tomu, že o oficiální kontakty s jednotlivci na Zemi a ani 
vládami atd. nemáme zájem, neboť vyhledáváme‐li kontakt, potom musí obsáhle ve všech 
oblastech existovat patřičně hodnotný vývoj a v tom kontextu musí být dána  i míra rozum‐
ných způsobů jednání. To ale pozemšťanům chybí a z našeho pohledu bude trvat ještě mno‐
ho staletí, než se skutečná chápavost vůbec začne pomalu šířit. V dohledné a účelné době to 
však ještě nenastane, neboť takovýto podnik, totiž aby se rozum a chápavost skutečně vyvi‐
nuly, prosadily a byly pěstovány do té míry, že ze způsobů chování pozemšťanů vymizí zlo‐
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volnost, mučení, války, závislosti, terorismus a všechna ostatní zla, to vyžaduje dlouhé učení 
se tvořivě‐přírodním zákonům a přikázáním. Těm je však nutné pozemšťany učit, pročež byla 
nyní  tvým prostřednictvím a ve  spolupráci  se všemi  členy skupiny  zahájena v Novém Věku 
mise, v jejímž rámci se šíří »Učení pravdy, Učení ducha, Učení života«. Je to právě toto Učení, 
které může v pozemšťanech způsobit to, co je pro dobrý a hodnotný rozvoj vědomí nezbyt‐
né. Pouze tehdy, až se budou pozemšťané tomuto Učení se zájmem a ochotně učit, může se 
postupem času všechno pomalu obrátit k lepšímu. 

Billy  Tak to jsem si ohledně vašich kontrol atd. myslel špatně. To, co jsi právě uvedl ohled‐
ně navázání kontaktu s pozemšťany nebo dokonce s vládami atd., totiž že tuto věc neberete 
v úvahu,  to by mělo  těm, kteří  se  stále  znovu domnívají,  že byste mohli napadnout Zemi, 
dostatečně  jasně ozřejmit,  že  vy Plejaren  takovéto ambice nemáte a  že  se ani do pozem‐
ských záležitostí nevměšujete. To neděláte už jen na základě vašich direktiv, které něco tako‐
vého zakazují. Bylo by hezké, kdyby i na Zemi ve všech státech existovaly takovéhle direktivy, 
na  jejichž základě by se  jeden stát nesměl vměšovat do záležitostí  jiného státu, což se však 
žel  neděje.  Když  pomyslím  na  ty  špinavé  potyčky,  které  ohledně  bankovního  tajemství 
a s ním spjatých a požadovaných daní  iniciuje proti bankám a švýcarskému státu EU a USA, 
dělá se mi z toho špatně. A to, že se k tomu banky a naše zemská vláda nechají nutit, z toho 
aby jednomu ruply nervy, neboť tím poklesnou banky a švýcarský stát k loutkovému státu EU 
a USA. 

Ptaah  To, co říkáš, je správné, i ohledně intrik EU a USA proti bankám a samotnému švýcar‐
skému státu. 

Billy  Uveď mi teď tedy prosím fakta, která nemůžeš zmínit otevřeně. 

Ptaah  V tomto ohledu je nutno říci následující, avšak o tom musíš zachovat mlčenlivost: …  

(...) 

Billy  Tyto  informace  si  samozřejmě nechám pro  sebe,  to  je přece  jasné. V  tom případě 
tedy  ty  čtyři  skupiny byly  a  jsou  skutečně už  velmi dlouho  čile  aktivní.  To  také  vysvětluje 
všechny  ty výskyty UFO atd., které se už před dlouhou dobou objevily, objevují se dodnes 
a z pozemské strany dosud nemohly být vyjasněny. Jak se to ale teď má s tajnými vojenskými 
letovými objekty pozemského původu, o  kterých  ses  také  zmínil?  Jsou natolik  futuristické 
a vysoce technizované, že je normální občan může považovat za mimozemské letové objek‐
ty? 

Ptaah  Tak tomu bezpochyby je. 

Billy  Pak mám ale  ještě  jeden dotaz ohledně  těchto všelijakých  tajných  letových objektů 
různých států, které se přece také označují jako UFO a které přece mohou různí lidé opako‐
vaně pozorovat.  Jelikož se zabýváte vojenskými záležitostmi pozemšťanů, musíte přece vě‐
dět, o jaké letové stroje se jedná a které státy je konstruují a prohánějí po okolí. 

Ptaah  Tak to skutečně je. 

Billy  Ty se zase necháš na všechno dotazovat, než řekneš víc. Jaképak stroje to tedy  jsou 
a jakým státům patří? 

Ptaah  Odpovědět na to otevřeně by bylo jednak proti našim direktivám a jednak nemoudré, 
neboť tím by mezi různými státy mohly opět vzniknout nemilé intriky a nepřátelství. Bylo by 
tedy také nebezpečné tyto věci odhalit. Když ale trváš na tom to pro vlastní potřebu vědět, 
pak …  
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Billy  Ne, děkuju, pak to vědět nechci. Ale ty UFO, ty takzvané »Foo Fighters« (angl.: »Foo« 
= označení pro neznámé  letové objekty ve druhé světové válce), které byly pozorovány bě‐
hem druhé světové války, jednalo se zde o tajné letové stroje pozemského původu? 

Ptaah  Nikoliv, to jsme rovněž dokázali objasnit: Všechny patřily těm čtyřem pro nás nezná‐
mým uskupením, do jejichž letových strojů ani v dnešní době s našimi nejnovějšími analytic‐
kými zařízeními a přístroji nedokážeme proniknout. 

Billy  Jak se  to ale má s  tím, že se prý na Zemi pohybuje  tak mnoho mimozemšťanů a že 
mají údajně být a působit ve vládách, jak jistí lidé ustavičně tvrdí? Tohle si vlastně nedokážu 
představit. Pokud bychom považovali za pravdu všechno to, co v tomto směru  již desetiletí 
tvrdí  údajní  kontaktéři,  někdejší  příslušníci  tajných  služeb,  vládní  úředníci,  badatelé  UFO 
či jiní  údajní  znalci  této  věci,  pak  by  se  to  přece  na  Zemi muselo mimozemšťany  jenom 
hemžit a všechny vlády by jimi byly řízeny. Zdali ti, kteří tvrdí, že jsou někdejšími příslušníky 
tajných služeb, badateli UFO z vládního pověření či úřady povolanými osvětáři ve věci UFO, 
skutečně pracovali či pracují v nějaké tajné službě či úřední organizaci k osvětlení fenoménu 
UFO atd., to bych chtěl zpochybnit. 

Ptaah  Tyto pochybnosti jsou také oprávněné, a skutečně to není tak, že by Země a její vlády 
byly plné mimozemšťanů, neboť dosud jsme nemohli učinit žádná takováto zjištění. V ohledu 
politiky, vojenství a vědy by takovéto skutečnosti nemohly našemu objasňování a pozorování 
zůstat utajeny. To, že  jsou však ona  čtyři pro nás neznámá uskupení na celém světě velmi 
činná, jak říkáš, a sice v mnoha ohledech, to je naprosto nepopiratelný fakt. Jaký smysl a účel 
však svými akcemi sledují, to nám není známo, stejně jako nám není známo, zdali pocházejí 
ze Země, z budoucnosti Země anebo jsou mimozemského původu. To nás ani nezajímá, ne‐
boť nespadá do  žádného  z našich úkolů, abychom  s nimi vstupovali do kontaktu  či pátrali 
po jejich původu.  

Billy  Pak  tedy  také  řadu  pozorování,  věcí  a  zvláštních  událostí  nezpůsobila  jen  tehdejší 
skupina »Aštara Šerana«, ale i tato čtyři uskupení? 

Ptaah  O  tom nikdy nebylo  řeči, neboť  řeč byla o  tom,  že mnoho dění a událostí  je nutno 
připsat této skupině »Aštara Šerana«, a to počínaje nucenými hypnotickými kontakty a konče 
všemožnými nemilými událostmi a podivnými případy. 

Billy  Samozřejmě. Ale  teď  je  konečně  naprosto  jasné,  že  jsou  ty  čtyři  pro  vás  neznámé 
skupiny různým způsobem velmi aktivní. K tomu mám ale otázku,  jestli  je budete  ignorovat 
i v budoucnu a jestli se ve vztahu k nim budete i nadále chránit před spatřením a lokalizací? 

Ptaah  Ano, tak tomu zcela jednoznačně bude, neboť o žádný kontakt s nimi nejevíme zájem. 
Od dob našeho nejnovějšího objasňování a poznatků jsme si nyní také naprosto jisti tím, že 
tyto  čtyři skupiny nemají o naší skutečné existenci žádné znalosti, odhlédneme‐li od nejas‐
ných domněnek, které možná či dokonce velmi pravděpodobně mají, jelikož jim tvá aktivita 
ohledně šíření kontaktních zpráv zajisté neušla. 

Billy  Ale po  celém  světě neustále působí pozemští podvodníci,  šarlatáni a  švindlíři, kteří 
vyrábějí falešné fotografie údajných UFO a tvrdí, že mají kontakty s mimozemšťany, a to fy‐
zické, telepatické či formou channelingu. 

Ptaah  Toto počínání je nesmyslné a je nám známo. 
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Billy  Tito lidé jsou buď posedlí sebeuplatněním, schizofrenní anebo jiným způsobem již ne 
zcela při rozumu. Ale jak by tomu u takovýchto lidí mohlo býti jinak, než že nějakým způso‐
bem nejsou příčetní? Když to všechno …  

Ptaah  Potěšitelné, a …  

Billy  Předtím jsem chtěl ještě říct tohle: Když to všechno pozorujeme, tak jsou přece tihle 
podvodníci, šarlatáni a švindlíři v záležitostech UFO dost nuzní chudáci, které je vlastně nut‐
né politovat. Ale zrovna  jsem pomyslel na profesora Ten Chu z Almaty v Kazachstánu. Ten, 
jak nás  informoval pan  Imayo, před  třemi dny zemřel, a  to  jen pár hodin poté, co pro mě 
ještě podepsal smlouvu na vydání a překlad další knihy do ruštiny. Bylo mu 92 nebo 93 let a 
v Almaty přece také založil »billilogii« a zřídil a otevřel tam »Billyho muzeum«, v němž  jsou 
vystaveny všechny knihy a jiné věci FIGU. 

Ptaah  Je to sice velmi politováníhodné, ale smrt je údělem nás všech lidí. Vyřiď panu Imayo‐
vi a kazachstánské skupině v Almaty mou srdečnou soustrast. Vyřiď jim ale také mou velkou 
radost a spokojenost ohledně studia Učení a všech snah, které dosud celé uskupení pro misi 
podniklo. Bude mě těšit, bude‐li se ve všem ohledně Učení a mise i po odchodu ctihodného 
Ten Chu pokračovat. 

Billy  To, co jsi řekl, vyvolám a sepíšu hned poté, co odejdeš, protože potom to ještě můžu 
nafaxovat Christianovi, aby to mohl e‐mailem sdělit panu Imayovi. 

Ptaah  Za to děkuji. 

Billy  Udělám to rád. Co mě teď zajímá: Tvá dcera Semjase v prvním údobí našich konaktů 
hodně mluvila o tom, že na Zemi přicházejí, a opět z ní odcházejí různí mimozemšťané a že 
také udržují kontakty s pozemšťany. Jak to teď musíme chápat, poté co jste teď vypátrali onu 
věc se skupinou »Aštara Šerana« a byli schopni to celé vyjasnit? Musíme s tím tedy vysvětle‐
ní Semjase uvést do souvislosti? 

Ptaah  Tak to skutečně je, ano, a to ve všech jednotlivých případech těch jmen, která ti uved‐
la a jež na základě našeho nejnovějšího objasňování vykazovala souvislost se skupinou »Ašta‐
ra Šerana«. Tyto výpovědi mé dcery přirozeně nesouvisejí s telepatickými impulzními kontak‐
ty, které  jsme provozovali  s pozemšťany, aniž by o  tom věděli,  stejně  jako nesouvisejí ani 
s kontakty, které jsme chtěně či nechtěně měli s pozemšťany, jako kontakt mé dcery Semjase 
s Němkou jménem Elsa Schröder v Persii poblíž Zahedanu a s Petrou a Anatolem. Dále mám 
na mysli  kontakt  jedné mimozemské  skupiny  z  časoprostorově  posunuté  oblasti  Proxima 
Centauri,  konkrétně  Athara  a  Kohuna,  s  jedním mužem  německého  původu,  což  nastalo 
v Bolívii v Jižní Americe. Mohly se odehrát  i různé druhy kontaktů mezi pozemšťany a těmi 
čtyřmi pro nás neznámými  skupinami, o  čemž však nemáme  žádné  jasné poznatky, přinej‐
menším do dnešního dne. To, co  tehdy vysvětlovala má dcera, když hovořila o kontaktech 
s mimozemšťany,  se  většinou  všechno  vztahovalo  na  aktivity  skupiny  »Aštara  Šerana«, 
do čehož však podle okolností mohly spadat i případy s těmi pro nás neznámými skupinami, 
což jsme však do dnešního dne ještě nedokázali objasnit. 

Billy  A chystáte se to udělat? 

Ptaah  Takovouto  potřebu  nemáme,  a  to  i  proto,  aby  ona  čtyři  uskupení  nemohla  nalézt 
žádné důkazy o naší existenci. Jsme si jisti, že takovýmito důkazy o naší přítomnosti na Zemi 
dodnes  nedisponují,  nanejvýše  ji  předpokládají,  jelikož  jsme  se  vůči  nim  odjakživa  drželi 
zpátky a nedali jsme jim žádnou příležitost konstatovat naši existenci. Zde samozřejmě odhlí‐
žím  od  toho,  že  jsme  ti  dovolili  pořídit  dobré  snímky  našich  letových  strojů  a  rozšířit  je 
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po celém světě. Avšak tím tyto čtyři skupiny ovšem nemohou vůbec nic dokázat, stejně jako 
ani pozemští odpůrci, kteří efektivní skutečnost a pravdu této skutečnosti jednoduše nechtějí 
akceptovat, jelikož jsou zabednění a chtějí všechno vědět lépe, než jak jim odhaluje pravda. 
Ty přece znáš tyto odpůrce, kteří tvé fotografie  ještě  i dnes očerňují  jako falzifikáty, ačkoliv 
odborníci a  znalci  již dávno  shledali,  že o  jejich pravosti neexistuje  žádná pochybnost a  že 
jsou to ty nejlepší a nejčistší snímky mimozemských letových zařízení, které kdy vznikly, při‐
čemž  tato  letová  zařízení představují výhradně  techniku nás Plejaren. Z  toho důvodu naše 
letová zařízení ani nelze srovnávat s jinými letovými přístroji, které pozemšťané fotografovali 
nebo stále ještě fotografují jako nejasné a rozmazané snímky objektů, k čemuž je nutno po‐
dotknout, že příčinou takovýchto snímků bývá velmi často podvod a šarlatánství a nezřídka 
též potřeba sebeuplatnění, náboženské sektářství a vychloubačnost. Přirozeně že zde existují 
i  pravé  snímky  objektů,  které  ztělesňují  jednak  tajné  pozemské  letové  stroje,  jednak  ale 
i letové stroje těch čtyř pro nás neznámých skupin. 

Billy  Pak je tedy vyjasněno i to. Děkuju. 

 

Výňatek z 567. oficiálního kontaktního rozhovoru z 6. července 2013 

Billy  Jestli  dovolíš,  rád  bych  se  znova  zeptal  na  vaše  direktivy,  vaše  impulsní  kontakty 
s lidmi na Zemi a taky na údajné kontaktéry a skupinu Aštara Šerana. Chtěl bych to konečně 
objasnit, aby už nevznikla žádná další nedorozumění. 

Ptaah  Samozřejmě, jen se ptej. 

Billy  Děkuji,  tedy dobrá: Vy, Plejaren,  jste podle vašich direktiv směli do vědomí  člověka 
pronikat jen do určité hladiny, aniž byste směli do hloubky prozkoumat jeho čistě soukromou 
a osobní sféru. Tady mluvím o těch lidech ze Země, na které jste si posvítili, protože vypoví‐
dali a šířili informace v tom smyslu, že mají kupř. kontakty s všelijakými mimozemšťany nebo 
dokonce s vámi Plejaren. V tomto ohledu jste ale přece směli činit přece jen povrchní zjištění, 
neboť  to vaše direktivy zcela  jasně stanovovaly a na  ty  jste v každém případě vždy vázáni, 
tudíž jste je ani v tomto směru nesměli porušit. Z té příčiny jste ani od počátku nemohli pro‐
niknout do hlubšího vědomí či do paměti pozemšťanů, které jste dříve označili jako kontaktní 
osoby. Proto jste nenalezli vlastní pravdu, totiž že lidé na Zemi, dříve vámi označení za pravé 
kontaktéry,  byli  ve  skutečnosti  zmanipulováni  hypnotickou  sugescí  a  reálnými  vizemi  atd. 
skupiny Aštara Šerana a neměli žádné vědomé a pravé, ale jen vsugerované kvazivzpomínky 
na údajné osobní kontakty a zážitky s mimozemšťany.  Jelikož  jste však o všech výpovědích 
a tvrzeních  těchto  lidí  ustavičně  pochybovali,  snažili  jste  se  celá  desetiletí  získat  povolení 
od »Vysoké  rady«, abyste  své direktivy  směli pozměnit v  tom  smyslu, abyste  směli pronik‐
nout hlouběji do vědomí a paměti lidí na Zemi – tedy právě těch, kteří tvrdili, že mají kontak‐
ty atd. s mimozemšťany – a mohli tak zjistit skutečnou pravdu. A  jelikož vám nakonec toto 
povolení skutečně bylo uděleno a direktivy v tomto smyslu byly pozměněny a rozšířeny, smě‐
li a mohli  jste  také podle  toho  jednat a danou skutečnost nakonec vypátrat, a  tedy vynést 
na světlo  efektivní pravdu. Co  se ovšem ohledně  takovýchto  či  jiných událostí odehrávalo 
či nadále odehrává ohledně pro vás dodnes ještě neznámých čtyř uskupení, to ani do dnešní 
doby nevíte a ani  to objasnit nechcete,  jelikož  to nespadá do oblasti vašeho  zájmu. Co  se 
vašich zájmů a činností v souvislosti se Zemí a pozemským lidstvem týče, tak ani zde nemáte 
žádný  zájem  se  vměšovat  do  žádných  pozemských  záležitostí.  Sféra  vašeho  pozorování 
a zájmu na Zemi je vědecké povahy a vztahuje se především na pozorování vývoje geologic‐
kých procesů na planetě, sopečnou činnost, posuvy tektonických desek, zemětřesení, moře 



AKTUALITY FIGU-Studiengruppe Česká republika č. 8, srpen 2014 22 

a   jiná povodí,  ledovce, Arktidu a Antarktidu, zemské klima a změny v živočišné a rostlinné 
říši. Dále se také zajímáte o rozvoj pozemských vědních disciplín, hospodářství, politiky,  lé‐
kařství a techniky, jakož i o dějiny lidstva, faktory ovlivňující lidské zdraví, vývoj počasí a vo‐
jenské konflikty atd. Vaše direktivy vám však přitom jasně, zřetelně a v každé podobě zakazu‐
jí se  jakýmkoli způsobem vměšovat do  jakýchkoli pozemských záležitostí. Absolutní výjimku 
v tomto  směru  tvořily  sugestivní  vývojové  impulsy,  které  jste  v  19.  a  20.  století  a  ještě 
i v prvním desetiletí nového,  resp.  třetího  tisíciletí přenášeli na pozemské badatele,  vědce 
a technology atd. za účelem všeobecného vývoje a pokroku tohoto vývoje, abyste v každém 
ohledu napomáhali rozvoji a pokroku. Abyste však směli takto jednat, bylo zapotřebí speciál‐
ní klausule ve vašich direktivách, které takovouto sugestivní  impulsní podporu povolují, do‐
sáhlo‐li  lidstvo na planetě určitého všeobecného stadia vývoje. Každopádně si pamatuji, že 
jste mi to takto různě v soukromých hovorech vysvětlovali. 

Ptaah  O určitých věcech jsi však byl zavázán mlčet. 

Billy  To samozřejmě vím, nechtěli jste přece, aby nějaká strana mohla podniknout protio‐
patření, jako kupř. skupina Aštara Šerana nebo i ona čtyři pro vás neznámá uskupení či jiné 
pozemské organizaci nebo moci. Proto jsem měl přece také vaše údaje sepsat a zveřejnit je 
v kontaktních  zprávách, aby  ti, kteří by měli  zájem o  to, aby  skutečnost a pravda nemohly 
vejít ve známost, nepodnikli žádné zastírací manévry ani jiná opatření. 

Ptaah  Příliš brzké odhalení  skutečností by bylo  způsobilo mnoho  škod. Stále  jsme  se však 
drželi pravdy, takže jsme bez výjimky uváděli fakta, která jsme znali, tj. nikdy jsme neuváděli 
žádnou nepravdu. Co  jsme však  činili,  to  je  ti  známo,  totiž  že  jsme pochybovali a dlouhou 
dobu usilovali o  to, abychom opravdové skutečnosti a pravdě přišli na kloub. O  to  jsi však 
nejevil velký  zájem a  za všechna uplynulá  léta  ses na  to  již neotázal,  takže  jsi ani nevěděl, 
o co jsme se v této věci skutečně snažili. 

Billy  Přirozeně. Ve svém životě jsem se naučil všechno to, o čem musím pomlčet, jednodu‐
še odsunout tak hluboko do své paměti, že k tomu již nemám přístup, jako jakési řízené za‐
pomenutí, které se vytratí až tehdy, když to musí být. 

Ale teď bych ještě rád něco uvedl k vaší sugestivní impulsní pomoci. Díky této vám povolené 
pomoci  pozemským  výzkumníkům,  vědcům,  vynálezcům  a  vývojářům  atd.  přece  na  Zemi, 
a tím i v pozemském lidstvu, skutečně vše vedlo k nesmírně rychlému rozvoji ve všech oblas‐
tech a za celá tisíciletí k naprosto nebývalému a ohromnému pokroku. To by přece bez vaše‐
ho působení nebylo možné, neboť za normálních okolností by tento pokrokový rozvoj, který 
za posledních 170 let v ohromně rychlém sledu nastal, proběhl teprve v běhu třetího tisícile‐
tí.  Tyto  sugestivními  přístroji  předávané  impulsy  přitom  dotyčné  osoby  nemohly  vědomě 
registrovat. Naopak se vždy domnívaly, že jejich idey, vývoje a vynálezy atd. vycházejí z jejich 
pravlastních poznatků a nápadů. Žel se však vlivem vámi předávaných vývojových a pokroko‐
vých  impulsů  vyskytly  i  velmi negativní účinky,  záležitosti  a události,  jako např.  ve  vztahu 
k negativnímu užívání  jaderné energie,  ke  zbrojní  technice,  elektronice  a  chemii  atd.  Tyto 
zvrhlosti žel nastaly vinou nerozumu pozemšťanů, kteří, jak mají ve zvyku, vždy vše ve zvrh‐
losti přetvářejí a využívají pro mocenské a destruktivní účely. 

Ptaah  Vše, co uvádíš, je pravda; a žel je tomu skutečně tak, že pozemšťané neustále tíhnou 
k tomu využívat vše za účelem moci, týrání a ničení atd. Sice jsme všem těm, kteří od nás za 
účelem vývoje a pokroku obdrželi sugestivní  impulsy, poslali v každém  jednotlivém případě 
i impulsy zaměřené na mírové využití všech těchto nových vývojů, avšak vládnoucí, držitelé 
moci a jiné mocné síly působili proti tomu. A badatelé, vědci, vynálezci a vývojáři se těmito 



AKTUALITY FIGU-Studiengruppe Česká republika č. 8, srpen 2014 23 

osobami žel vždy nechali zaslepit, takže z mnoha věcí, které jsme nevědomými sugestivními 
impulsy vývoje a pokroku pro blaho pozemského lidstva přenesli do badatelů, vědců a vývo‐
jářů, bylo nakonec učiněno  jen smrtonosné a zkázonosné dílo. Tak se tomu stalo ve vztahu 
k veškeré  technice všeho druhu,  fyzice, chemii, medicíně a všem ostatním vědním disciplí‐
nám. Skutečně je to tak, že bez naší sugestivní impulsní pomoci zaměřené na rozvoj a pokrok 
by byli pozemšťané ke svým za posledních 170 let dosaženým poznatkům a vývojům ve všech 
oblastech dospěli až v prvních staletích třetího tisíciletí. Všichni výzkumníci, vědci a vývojáři, 
na něž se naše sugestivní impulsy vztahovaly, byli však buď zkorumpovaní, ziskuchtiví a naiv‐
ní anebo po stránce vlastního sebevědomí natolik slabí, že se požadavkům mocných podvoli‐
li. Je ovšem rovněž potřeba zmínit, že na různé z nich činili vládnoucí, mocnáři a zločinné živly 
nátlak,  zatímco  jiní  se  jednoduše báli o  svůj  život,  a byli  tedy  vládnoucím  a  vojákům  atd. 
po vůli. 

Billy  Co z toho vzniklo za všemožná zla a zvrhlosti, to přece dokazují dějiny. Ten nesmírně 
prudký vývoj ve všech ohledech  techniky,  fyziky,  chemie,  lékařství a všech dalších vědních 
oborech  za posledních 170  let přece  skutečně  křiklavě přesahuje  rámec  tempa  veškerého 
pozemského vývoje a pokroku za posledních 5000 let. Tady musí i tomu nejhloupějšímu svit‐
nout, že míra pokroku ve všech oblastech zcela vybočuje z rámce normálního vývoje a že to 
vše bylo skutečně možné jen díky vaší rozvojové a pokrokové pomoci za posledních 170 let, 
počítáno od roku 1844 dodnes. Bez této pomoci bychom se dnes my pozemšťané ve všech 
oblastech zřejmě stále ještě nacházeli v době obtížných začátků, v níž bychom dosud neznali 
ani elektroniku  či atomovou energii ani pokročilé  lékařství,  rozvinuté  školní vzdělávání ani 
jiné s tím související hodnoty v té míře, v jaké je známe dnes. 

Ptaah  Je tomu skutečně tak, jak říkáš. 

Billy  Ale jak se to dnes má se všemi těmi sugestivními impulsy směřovanými na pozemšťa‐
ny? 

Ptaah  Ty již neprovádíme ve velkém měřítku, ale již jen ve velmi omezené podobě, a to také 
jen  za účelem  zabránění  jistým velmi negativním  zvrhlostem, které hrozí nastat v budoucí 
době. Díky  tomu,  čeho pozemšťané do dnešní doby dosáhli,  se vše natolik vyvinulo,  že  se 
všemi dosaženými vědomostmi a dovednostmi budou nyní sami ve všech oblastech vývoje 
velmi  rychle kráčet vpřed. Proto v  tomto ohledu nepotřebují  již  z naší  strany  žádnou další 
pomoc – jen v ohledu oněch impulsů, které mají zabránit ještě horší vývojům, než jaké nasta‐
ly. 

Billy  Pokud  tedy  poskytujete  takového  impulsy,  abyste  zabránili  ještě  horším  vývojům, 
činíte tak na základě vašich direktiv? 

Ptaah  Tak tomu vskutku  je, ano. Přitom však uplatňujeme pouze  impulsy, které musejí po‐
zemšťané  sami  zpracovat a obrátit v  čin,  takže  se  žádným  způsobem přímo nevměšujeme 
do jejich záležitostí. 

Billy  Na což můžeme možná v  této podobě nahlížet  tak,  jako když někomu např. udělím 
nějakou radu, kterou se pak dotyčný může řídit dle vlastní vůle, anebo ji ignorovat? 

Ptaah  To  je  dobrý  příměr.  Naše  impulsy,  jež  pozemšťanům  poskytujeme  proto,  aby  se 
ve svém konání v důsledku dosažených vědomostí a dovedností  ještě více nezvrhli, nejsou 
ničím více než formou dobrého poradenství, které může každý pozemšťan dle svého vlastní‐
ho posouzení a své vlastní vůle uvážit a následovat, anebo ignorovat. 
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Billy  To  je  jasně pochopitelné, ale  jakpak  se  to má s  tím bláznivým přelidněním, v  jehož 
důsledku nakonec vzniká všechno zlo, všechno neštěstí a destrukce přírody, zvířectva, rost‐
linstva, planety samé a také klimatu a všech lidských vymožeností? Poskytujete lidem na Ze‐
mi impulsy i v tomto směru, aby této slabomyslnosti a tomuto šílenství dobrovolně bránili? 

Ptaah  To je skutečně fakt, nicméně většina pozemského lidstva je velmi svéhlavá, panovač‐
ná, do sebe zahleděná a egoistická, takže se vše ohledně přelidnění a z něho plynoucích ka‐
tastrofálních důsledků domýšlí jen velmi ojediněle. (…) 

 

Výňatky z mimořádného bulletinu FIGU č. 77, květen 2014: 

Čtenářská otázka 

Vážené dámy a pánové. 

Chtěla  bych  Vám  položit  otázku,  když  už má  pan Meier  kontakty  s mimozemšťany,  proč 
v dnešní době nedělá žádné fotografie kosmických lodí? Jeho snímky pochází ze 70. a 80. let. 
Jen otázka. 

A. Winkler, Švýcarsko 

Odpověď: 

Učiněné  fotografické  snímky  plejarische  paprskových  lodí  ze  70.  a  80.  let  20.  století  jsem 
směl a mohl udělat jen na základě výslovného pověření a absolutně pouze s povolením Pleja‐
ren. Byl  jsem  jimi tedy pověřen, abych zhotovil značné množství fotek  jako důkaz existence 
Plejaren a  jejich paprskových  lodí. To pro mě byl úkol značně obtížný,  jak z důvodů mé ne‐
znalosti v oboru fotografie, tak ale i ohledně různých a pro fotografickou práci těžko dostup‐
ných míst. 

Nuže, během let, kdy jsem musel z pověření Plejaren vyfotografovat snímky, ještě neexisto‐
valy žádné počítače, kterými by mnou učiněné snímky mohly být vytvořeny a manipulovány, 
resp. zfalšovány. Na základě předvídání, resp. pohledu do budoucnosti atd. Plejaren věděli, 
že v průběhu 80.  let 20. století budou počítače na vzestupu a budou se  rychle  rozvíjet pro 
soukromé  osoby,  takže měli  zájem  na  tom,  aby  se  pořídily  tyto  fotografické  důkazy  ještě 
předtím, než se tato technika začne prosazovat. Tím se mělo zabránit tomu, abych mohl být 
obviňován z falšování fotografií počítačovými manipulacemi. Plejaren žel ovšem nepočítali se 
zlomyslnými pozemšťany v podobě chytráků, závistivců a odpůrců, kteří mě i přesto zlomysl‐
ně obviňovali z podvodnictví a falšování a činí tak i dosud. A protože si od druhé poloviny 80. 
let 20. století mohou  jakékoliv soukromé osoby dle  libosti koupit a používat počítač, tak se 
od té doby mohou vytvářet fotografie UFO v libovolném množství a úpravách, přičemž dnes 
je to možné už natolik perfektně, že falzifikaci jako takovou  lze rozpoznat jen stěží či už vů‐
bec ne. 

Že v dnešní době už nemohu udělat žádné fotky plejarische paprskových lodí spočívá jedno‐
duše v tom, že to Plejaren už nedovolují, a proto se už ani nestaví do pozic, na nichž mohou 
být spatřeni a fotografováni. Na jednu stranu se sami cítili velmi dotčeni zlomyslností rozum‐
bradů, pomlouvačů a odpůrců všeho druhu,  jež mě vinili z podvodu, falšování a šarlatánství 
atd., a na druhou stranu Plejaren uvádí, že mnou učiněné  fotografické důkazy  jsou pro ro‐
zumné  pozemšťany  více  než  dostatečným  důkazem  jejich  existence  a  existence  jejich  pa‐
prskových lodí. Není zřejmě více, co bych k tomu měl vysvětlit.                                               Billy 
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Čtenářská otázka 

Před nějakou dobou  se přihodilo,  že  jeden  řidič nákladního  vozidla  v Německu byl na  své 
cestě náhle oslněn velmi silným paprskem světla, který pocházel z nějakého letícího objektu, 
jenž  se  vznášel blízko nad  vozidlem.  Řidičova  kabina a okolí bylo osvětleno  jako  za bílého 
dne. Během události, která trvala několik minut, nebylo slyšet žádného jiného zvuku než mo‐
toru nákladního vozidla, takže se nemohlo jednat o vrtulník atd. Pronikavé světlo pak zmizelo 
stejně náhle, jako se objevilo. Tuto zprávu mi podal návštěvník, který přišel dne 30. prosince 
2013 večer do Centra. 

Jacobus Bertschinger, Švýcarsko 

Odpověď: 

O co se jednalo při této zvláštní události, nedokážu vysvětlit. Na základě dotazu směřované‐
ho na Plejare Ptaah vyplynulo v této věci následující, což by možná tuto událost mohlo vy‐
světlit: 

Výňatek z oficiálního 577. kontaktního rozhovoru ze dne 2. ledna 2014 

Billy  Když už jsme u těchto čtyř skupin: Tato čtyři uskupení nepozemšťanů se zcela očivid‐
ně nechávají pozemšťany neustále pozorovat, resp. pořád se pozorují jejich různorodé létají‐
cí stroje. V každém případě se tedy domnívám, že tato pozorovaná létající tělesa patří těmto 
nepozemšťanům, nebo ne? 

Ptaah  Tito nepozemšťané jsou po celém světě skutečně relativně často aktivní, takže jejich 
letovou aktivitu lze i často pozorovat. Kromě těchto nepozemských létajících strojů je ovšem 
ještě nutno jmenovat i tajné pozemské létající stroje neobyčejných konstrukcí, které lze také 
někdy pozorovat. Tyto  letové  stroje, o kterých nyní hovoříme, však patří nepozemšťanům, 
kteří se pohybují celosvětově ve všech vzdušných prostorech. 

Billy  Také v Evropě  jsou stále znovu pozorovány, přičemž někdy také namíří světelné pa‐
prsky k zemi a osvětlují jimi vozidla a lidi. Právě tento týden mi bylo referováno o takovémto 
případu v Německu, kde byl  řidič nákladního vozidla v noci náhle oslněn  takovýmto  letícím 
objektem, který  se vznášel nad  jeho náklaďákem a vyzařoval  silné  světlo, které –  jak  řidič 
uváděl – bylo nesmírně pronikavé, přičemž mimo vozidla samotného nebylo slyšet vůbec nic. 
Letící objekt byl tedy zcela nehlučný. 

Ptaah  Takovéto  vrhání  světla  z  nehlučných  létajících  strojů  na  vozidla  a  lidi,  stejně  jako 
i na budovy, zvířata a zemi, jsou nám známa a jsou typická pro mnou zmíněnou skupinu ne‐
pozemšťanů, o které  jsme od mé poslední návštěvy 9. prosince získali  ještě mnoho dalších 
informací. To  je pro nás nyní snadné díky našemu novému  technickému vybavení, přičemž 
nepodstupujeme žádné riziko, že by nás tito nepozemšťané vnímali, neboť jejich technika je 
všeobecně vůči té naší ještě nedostačující. Zůstane tomu i nadále tak, jak tomu bylo dosud, 
totiž že naši přítomnost nedokáží zachytit ani registrovat. V oněch dobách, kdy jsme se, resp. 
své  létající  stroje  zviditelnili  pro  tvou  fotografickou  práci  nebo  výjimečně  někdy  i  členům 
skupiny, aby mohli být učiněny fotografie, tak jsme se vždy odstínili vůči jakémukoliv dalšímu 
spatření, takže  jsme nechali otevřený  jen  jeden zorný úhel ze směru našich  létajících strojů 
ke kameře. Stejně tomu bylo i v případě očního kontaktu, resp. normálního pozorování, tak‐
že i v tomto ohledu zůstal otevřený jen jeden zorný úhel k očím pozorovatele a létající stroje 
byly navíc odstíněny vůči jakékoliv technické detekci atd. Proto další pozorovatelé, jako např. 
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nepozemšťané nebo jiní pozemšťané kromě těch, pro které jsme se zviditelnili, nikdy nebyli 
schopni vidět ani detekovat naše létající stroje, což tak zůstane i nadále. 

Billy  Děkuji, vysvětlil jsi mi více, než jsem na svou otázku vůbec očekával. 

 

Čtenářská otázka 

Jakého druhu bylo UFO,  které bylo minulé pondělí pozorováno nad Brémami? A  jak  je  to 
ohledně UFO, jež bylo fotografováno u ISS (Mezinárodní vesmírné stanice)? 

U. Häusermann, Německo 

Odpověď: 

Tuto otázku jsem hned po Vašem telefonátu 9. ledna 2014 projednal s Ptaah, přičemž se odvinul ná‐

sledující rozhovor, který překládám jako odpověď: 

Výňatek z 578. oficiálního kontaktního rozhovoru z 9. ledna 2014 

Billy  ... Ale  ještě něco  jiného: V Německu,  resp. v Brémách,  se poslední pondělí, 6.  ledna, 
opět postaralo o rozruch jedno pozorování UFO. V této věci jsem již dostal telefonický dotaz, 
odkud tento pozorovaný objekt pochází. To samozřejmě nevím, a proto se tě tážu, zdali bys 
to  nemohl  vysvětlit.  Z  internetového  vydání  časopisu  FOCUS  jsem  vykopíroval  následující 
zprávu: 

Vyšetřování policie a Německého  spolkového úřadu  letecké bezpečnosti  (DFS) běží na plné 
obrátky poté, co byl nad Brémami spatřen neznámý  létající objekt.  Informace obyvatelstva 
a jeden pořízený snímek mají přinést bližší informace. Co stojí za tímto UFO? 

Při vyšetřování UFO nad Brémami policie prověřuje minimálně 25 zpráv z veřejnosti. Občané 
se hlásili telefonicky i e‐mailem a podávali zprávy o svém pondělním pozorování neznámého 
létajícího objektu, uvedla ve středu mluvčí policie, Kirsten Dambeková. Domnívám se, že při‐
jde ještě více zpráv. Dorazila také jedna fotografie. Její použitelnost však až do brzkého odpo‐
ledne byla  sporná. Mezitím vysvětlila mluvčí brémské policie FOCUS Online,  že obrázek ne‐
prozrazuje žádné zvláštní detaily.  Je na něm vidět  jen noční obloha a krásné střechy brém‐
ských domů. 

Policie při svém vyšetřování spolupracuje s Německým spolkovým úřadem letecké bezpečnos‐
ti  (DFS).  Letecký navigátor  v  kontrolní  věži na  letišti  v Brémách  si  v pondělí  večer povšiml 
na radaru blikání a při pohledu ven pak spatřil létající objekt s pozičními světly. I dva policisté 
viděli na nebi  cosi,  co  se podobalo vrtulníku. Kvůli  záhadnému případu byla přesměrována 
trasa jednoho letu, jeden další let byl zrušen. Odkud létající objekt pocházel a co přesně ztě‐
lesňoval,  je dosud zcela otevřené. Ani policejní vrtulník přivolaný z Dolního Saska a ani po‐
zemní hlídka onoho pondělního večera nic nenalezly. 

Video: Záhada neznámého letového objektu v Nasa (FOCUS Online: Nasa celé hodiny v nekli‐
du: Záhada neznámého letového objektu vedle ISS) 

U  tohoto popisu byla  také  fotografie  ISS, vedle níž  se vznáší větší neidentifikovaný objekt. 
Zdali je tato fotka pravá nebo jde o falzifikát, to nevím. Máš ohledně této fotografie a pozo‐
rování v Brémách nějaké informace? 



AKTUALITY FIGU-Studiengruppe Česká republika č. 8, srpen 2014 27 

Ptaah  Obě události jsou mi neznámé. Již dříve jsem ti přece řekl, že nad Zemí ani v blízkém 
či vzdáleném vesmíru neprovádíme žádný totální dozor. Pokud se ohledně obou těchto hlá‐
šení nejedná o šarlatánství, což je v takovýchto případech žel časté – např. pomocí zfalšova‐
ných obrázků, které lze dnes na počítačích bez větších problémů a velmi snadno vyrobit, což 
se také velmi často děje, anebo v rámci koníčků, zábavy či šarlatánství použitím modelů ba‐
lónů, vzducholodí a jiných letových strojů, které mají předstírat UFO –, pak lze zajisté hovořit 
o neznámých  letových objektech, pokud  je nelze  identifikovat. K pozorování UFO patří rov‐
něž přirozené jevy a tajné vojenské letové stroje pozemského původu. Dále musejí být však 
brána v potaz a zohledněna  i ona nám cizí čtyři uskupení, která za výskyty UFO mohou být 
zodpovědná. Přitom musí být uvedeno především ono uskupení, jímž jsme se v poslední do‐
bě z určitých důvodů podrobněji zabývali. A jak jsem ti vysvětlil již při našich posledních dvou 
rozhovorech, tak je ono uskupení obzvláště aktivní, a to jak v evropském  letovém prostoru, 
tak  i na celém světě, takže by mohlo být velmi dobře možné, že s ním obě jmenované udá‐
losti souvisely. To ovšem pouze za předpokladu, že příčinou nebyl klam, falzifikát, šarlatán‐
ství  ani  žádný  tajný  vojenský  letový přístroj. Ono  zmíněné nepozemské uskupení  vykazuje 
podle našeho názoru nepřímou spojitost s mnoha neidentifikovanými letovými objekty, které 
se na Zemi odedávna  stále  znovu vyskytovaly a byly pozorovány, o  čemž  se  také v našich 
análech nachází mnoho záznamů. Zajímavé jsou výklady našich análů, které uvádějí, že ze své 
strany jsme v pozemském  letovém prostoru pozorovali nepozemšťany a činili o nich zjištění 
již více než 5000  let, přičemž tato zjištění se shodují s tím, co  jsme pozorovali v posledních 
desetiletích. Z našich análů však také plyne, že jsme se odjakživa bránili jakémukoliv kontaktu 
s těmito cizinci, a to z toho důvodu, že jsme nedisponovali žádnými technickými možnostmi, 
jak se k nim nepozorovaně a nepovšimnutě přiblížit a objasnit, co jsou zač a odkud pocházejí. 
Nemohli jsme tedy ani objasnit, zda pro nás Plejaren a naši Federaci ze strany těchto nepo‐
zemšťanů vychází nějaké nebezpečí anebo nikoli, a proto  jsme si od nich od těch dob vždy 
zachovávali odstup a ani se nepokoušeli o kontakt. 5000 let se ti může zdát jako velmi dlouhá 
doba, ale s ohledem na všechny okolnosti a bezpečnost našich národů a členů Federace to 
není podstatné. Nezbytné objasnění  jsme byli s to zrealizovat až díky technice, kterou nám 
poskytli Soňané  (Sonaer). Díky ní  jsme byli schopni objasnit, že ze strany  těchto cizinců  lze 
nebezpečí pro nás Plejaren  i členy naší Federace vyloučit, a také to, že nejsou schopni pro‐
niknout do naší časoprostorové struktury. Počínali  jsme si tedy vůči nim  i v nové době zdr‐
ženlivě,  jednak na základě  informací ze svých análů,  jednak  i v důsledku svých direktiv, ale 
rovněž  i  s  ohledem  na  vývojový  stupeň  jejich dosud  velmi  nedostatečné  techniky  a  jejich 
chování. Tak  jako  jsme  jim neprozradili svoji přítomnost a nevyhledávali s nimi žádný kon‐
takt, tak se vůči nim budeme chovat i v budoucnu. 

Billy  Zajímavé. O tom jsi mi nikdy nic neřekl a ani tvá dcera Semjase či Quetzal o tom nikdy 
nehovořili. Z toho důvodu je to pro mě celé úplně nové a ani já jsem nevěděl nic o tom, že 
zde odedávna, tedy  již více než 5000  let, existovalo přinejmenším  jedno nepozemské usku‐
pení. A to, že toto uskupení možná přímo či nepřímo pravděpodobně nějak souvisí s nepo‐
zemšťany, kteří dnes na Zemi poletují,  to  je  skutečně novinka. K  tomu mám ale přece  jen 
jednu otázku: Když se pohybujete na Zemi, jako právě i tehdy, když přicházíte ke mně, tak by 
vás to cizí uskupení přece mohlo lokalizovat, ne? 

Ptaah  Na  základě  svých  direktiv  jsme  byli  zavázáni  o  tom  nehovořit,  jelikož  jsme  neměli 
k dispozici  žádné upotřebitelné  informace. Proto  jsme  se  ve  svém  chování nemohli  zařídit 
jinak, než že jsme o sobě těmto cizincům nedali vědět, a tedy s nimi ani nevyhledávali žádné 
kontakty. To se však díky našim nejnovějším poznatkům nyní změnilo v tom smyslu, že s te‐
bou nyní o svých poznatcích můžeme otevřeně hovořit,  jelikož nám ze strany tohoto nepo‐
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zemského uskupení  s  absolutní  jistotou nemůže hrozit  žádné nebezpečí, přičemž  ani není 
schopno  registrovat  naši  přítomnost.  To  také  značí,  že  nyní můžeš  náš  dotyčný  rozhovor 
i otevřeně sepsat a uveřejnit. Co se tvé otázky týče, tak zde je nutno vysvětlit, že nepozemš‐
ťané nás nemohou  lokalizovat ani tehdy, když se pohybujeme na Zemi či tě navštívíme, ne‐
boť přece víš,  že  jsme  i v  těchto případech  stále odstíněni,  resp. chráněni před  jakýmkoliv 
spatřením a  lokalizací. Už  jsi přece vícekrát zažil, že když  jsme byli u  tebe,  tak  jsi mohl být 
pozorován a spatřen ty, zatímco my nikoliv. 

Billy  (…) To je sice hezké a dobré, ale i přesto si kladu otázku, proč jsi mi přinejmenším ty 
o tom všem nikdy nic neřekl? To, co uvádíš ohledně vaší ochrany před spatřením a lokalizací, 
samozřejmě vím, ale nevěděl  jsem, že  je aktivována nepřetržitě.  Jakpak  to  je, když mě na‐
vštívíte v mé pracovně? Rovněž je třeba říci, že v Mahrauli, v Indii, Asket lidé vždycky viděli, 
když mě navštěvovala v ašrámu Ašóka. 

Ptaah  Ochranné zařízení je aktivní i ve tvé pracovně, takže kdyby tě někdo pozoroval, mohl 
by spatřit jen tebe, stejně jako jsi nás schopen vidět a dotknout se nás jen ty sám. V případě 
Asket to bylo jinak, neboť když přicházela do ašrámu Ašóka, byl nad ním zřízen ochranný štít 
ve  tvaru  zvonu,  který  zvenčí  chránil  před  jakýmkoliv  spatřením  a  znemožňoval  lokalizaci. 
Když jsi se souhlasem Asket mohl pořídit obrázky její paprskové lodi, pak byl k její lodi volný 
průhled jen z tvého zorného úhlu, podobně jako jsi svým fotoaparátem snímal letové stroje 
Semjase a Quetzal. Že jsem ti o tom nic neřekl, to mělo svůj důvod: Rád bych s tebou o tom 
býval hovořil, ale byl  jsem vázán na naše direktivy, které nedovolovaly předávat dál žádné 
informace. O tom všem bylo zajisté informováno naše grémium, to se však zodpovídá všem 
našim duchovním vůdcům. Ti o tom byli samozřejmě také  informováni a dále jsou společně 
zodpovědní  za direktivy  a  jejich  zhotovení  a dodržování.  Jelikož nyní díky našim nejnověji 
získaným poznatkům vyvstala nová situace, která vyjasňuje, že pro nás Plejaren a celou Fe‐
deraci neexistuje ze strany oněch na Zemi působících nepozemšťanů žádné nebezpečí, vyda‐
lo celé naše duchovní vedení usnesení o zrušení mnou uvedené direktivy, která se vztahovala 
na to, že o tom musíme pomlčet. Z toho důvodu jsem ti nyní mohl odpovědět na tvoji otáz‐
ku. 

 

Výňatek z bulletinu FIGU č. 49, září 2004: 

Čtenářská otázka 

Co, pokud vůbec něco,  říkají vlastně Plejaren na Evropskou unii? A co přinese budoucnost 
pro hospodářství a pro obyvatelstvo Švýcarska? 

Paul Trachsel, Švýcarsko 

 

Odpověď 

V souvislosti  s EU byly  vedeny  různé  rozhovory, písemně bylo ovšem  zachyceno  jen málo. 
Na Vaší otázku ale jistě zaznívá důležitá odpověď ve věcném rozhovoru z 213. kontaktu, kte‐
rý se uskutečnil dne 2. prosince 1986 mezi Quetzal a mnou. 

Billy 
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Výňatek z 213. kontaktu, 2. prosinec 1986, 03:17 hod (verš 74‐108) 

Billy  Co vlastně vyplyne  ze  zvířete 666, které v jedné podobě proroctví  funguje  coby  zlá 
diktatura, která má vycházet z Belgie? 

Quetzal  U tohoto odpradávna prorokovaného zvířete, které ponese číslo zla a negativi‐
ty,  se  jedná v budoucí době o  takzvanou »Evropskou unii«, krátce nazývanou EU, která  se 
bude  rovnat  rozsáhlé  evropské  diktatuře  a  bude  ustanovena  a  založena  dne  1.  listopadu 
1993  takzvanou  »Maastrichtskou  smlouvou«.  Tím  se  pak  vytvoří  politické  a  hospodářské 
sloučení členských států, jejichž cílem má být podpora sociálního a hospodářského pokroku, 
přičemž oproti předchozímu »Evropskému hospodářskému společenství«, EHS, resp. »Evrop‐
skému společenství«, ES, už nebudou existovat vnitřní hranice a má vzniknout hospodářská 
a měnová unie. K tomu se má později usilovat i o společnou zahraniční a bezpečnostní politi‐
ku  členských  států a později  i o  společnou politiku obrany. Pro občany  členských  států  se 
předpokládá i vytvoření »evropskounijního občanství«. Také o oblastech vojska a práva, stej‐
ně tak  i dopravy, hospodářství a průmyslu mají nakonec rozhodovat mocní EU, kteří budou 
mít své mocenské sídlo v Bruselu / Belgii. To celé ovšem nebude dostávat v žádném případě 
demokratickou podobu, nýbrž podobu diktátorskou tak, jak to mezi sebou budou vyjednávat 
a určovat mocní, načež bude  ještě  v mnohém  stávající  svoboda občanů  a  zemí omezena, 
anebo dokonce zcela zanikne. Státy náležející EU, tak ale i jejich občané, budou tedy přichá‐
zet o množství svobod a budou si muset nechat  líbit diktátorskou porobu mocnářů EU, při‐
čemž mimořádně špatně na tom všem  je to, že  i mocní členských států EU, plně si vědomi 
bezpráví, budou „výt s EU‐vlky“. A budou to právě oni, kteří pak svedou velmi mnoho občanů 
svých  zemí  ke  vstupu do EU  falešnou  a  klamavou propagandou. A protože budou občané 
klamáni, nebudou už schopni svého vlastního, logického a rozumného rozhodnutí, a tak bu‐
dou‐li v následujících letech a desetiletích občané svedeni ke vstupu do EU, bude muset být 
řeč o diktátorském tlaku. Toho nebude ušetřeno ani Švýcarsko, neboť nejpozději po změně 
tisíciletí se uskuteční silné snahy nezodpovědných, aby donutili Švýcarsko ke vstupu do EU. 

Billy  To, co  říkáš,  je neradostné. Staří švýcarští spříseženci, kteří prolévali krev a nasadili 
život za svobodu Švýcarska a švýcarského národa, by se zřejmě otáčeli v hrobě, kdyby všech‐
ny tyto věci věděli. Jak to teď ale půjde s hospodářstvím atd. dál? 

Quetzal  Vypadá to žel velmi chmurně. S příchozí dobou bude velmi mnoho podniků, ať 
už velkých  či malých, zrušeno nebo bídným hospodářstvím a dluhy dohnáno ke krachu. To 
bude žel platit i pro zavedené firmy a podniky, protože nezodpovědní na sebe strhnout jejich 
vedení, aby se rychle dostali k obrovskému jmění, které si nechají vyplatit v podobě odškod‐
ného a odstupného, přičemž výše těchto sum odškodného se bude čím dál více pohybovat 
v milionových  částkách. Manažeři  a dozorčí  rady  firem, podniků  a  koncernů  je budou bez 
rozpaků a nezodpovědně nekonečně zadlužovat a přivádět ke krachu, přičemž těmto nezod‐
povědným  lidem  bude  vlastní  jak  blud  velikášství,  tak  i marnotratnost,  nevypočitatelnost, 
nerozum a neschopnost. To  vše ovšem vyjde  s postupem  času ve  známost, ale odpovědní 
zástupci  zákona  se  o  to  nebudou  starat,  neboť  se  budou  sami  částečně  podílet 
na záležitostech  šlendriánského hospodaření. Z tohoto důvodu nebudou  zločinečtí vůdci  fi‐
rem, podniků a koncernů postaveni před soud, přinejmenším tomu tak bude ve většině pří‐
padů. Velmi  silně  stoupne  i  hospodářská  kriminalita,  přičemž  se  rapidně  nahoru  poženou 
i výše částek a půjdou do milionů, stovek milionů, ba překročí miliardovou hranici, což bude 
i případ špatného hospodaření firem, podniků a koncernů. 



AKTUALITY FIGU-Studiengruppe Česká republika č. 8, srpen 2014 30 

Billy  Předpokládám,  že  hovoříš  o milionových  a miliardových  obnosech  ve  švýcarských 
francích. 

Quetzal  To je správně. 

Billy  Můžeš mi říct jedno nebo dvě jména podniků, kterých se v příchozí době tvá předpo‐
věď týká? 

Quetzal  Bude velmi mnoho těch, kteří utrpí velké škody ve finančním ohledu, půjdou 
do konkurzů, propustí mnoho pracovníků, beznadějně se zadluží či se coby podniky jednodu‐
še  rozpadnou.  To  asi  nejvýraznější,  co  pak  nastane  v roce  2001,  bude  finanční  zničení 
Swissairu a mnohých na něm přidružených cizích  leteckých společností a mnohých dodava‐
telských firem.  

Billy  Máš na mysli, že se Swissair skutečně zhroutí? 

Quetzal  Tak tomu v roce 2001 bezpochyby bude, ano. Vyplynulo to z pohledu do bu‐
doucnosti. 

Billy  A jak je to s koncernem Sulzer? 

Quetzal  I ten utrpí, mnoho pracovníků propustí a velké části koncernu prodá. Tyto dvě 
příchozí události ale budou jen kapkou na rozžhaveném kameni, jak máš ve zvyku říkat, ne‐
boť to celé vypadá velmi zle pro velké množství podniků, firem a koncernů, což se bude vzta‐
hovat  i na státní spolkový finanční rozpočet, neboť ani ve Spolkové radě – jako už dlouho – 
nebude žádná směrodatná síla, která by dokázala vést finanční rozpočet výnosně a odbourá‐
vat dluhy, takže se švýcarský stát bude nadále více a stále hlouběji zadlužovat.  

Billy  To jsou pěkné vyhlídky, ale jako jednotlivec nemůžu přece na těchto povážlivých vě‐
cech nic změnit, a to ani poté, kdyby člověk šel v různých otázkách k volbám. 

Quetzal  To je správně, neboť u voleb rozhodují členové stran podle jim učiněných ná‐
vrhů, námitek a příkazů, protože jsou manipulováni stranickou vrchností a jsou obíráni o svůj 
vlastní svobodný názor. Rozhodují  tak strany, které diktují svým  členům, kdy mají hlasovat 
ano nebo ne. Hlasy rozumných jednotlivců tak při volbách nepřináší žádný užitek. 

Billy  Na to mám stejný názor, takže  jsem během svého života  ještě nikdy nebyl u volební 
urny,  abych pro něco nebo proti něčemu hlasoval. Co  se  ale obzvláště ohledně  Švýcarska 
v budoucnu ještě všechno uskuteční?  

Quetzal  Uskuteční se toho velmi mnoho, ale jednu předpověď ti chci ještě sdělit: Bude 
to v letech po roce 1995, když bude Švýcarsko konfrontováno se starým děním druhé světo‐
vé  války,  což  se  pak  vnese  až  do  třetího  tisíciletí.  Strážný  jménem  Christoph Meili  najde 
v jedné bance pro skartovačku určené staré dokumenty, které budou poukazovat na údaje 
kont židovských  lidí z druhé světové války. Tyto dokumenty  tento strážný ukradne a předá 
jedné židovské organizaci v Curychu, načež z toho pak vzniknou zlé následky pro banky i Švý‐
carsko a budou žádány platby ve výši miliardových částek ze stran pozůstalých či ještě žijících 
osob, které budou mít na konta nárok. Tento Meili unikne v průběhu vyjednávání do Ameri‐
ky, ačkoliv mu švýcarské soudnictví nikterak neublíží. Pravý důvod jeho útěku budou peníze, 
které, jak bude doufat, obdrží od židovské organizace za svou zradu vůči Švýcarsku. To celé 
pak bude začátek  toho, že švýcarský stát a banky, stejně  jako  různé hospodářské podniky, 
budou z finančních důvodů napadány právníky, a sice obzvláště ze strany advokáta americ‐
kého původu jménem Fagan, který bude chtít dosáhnout peněz a slávy. 
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Billy  To  přece muselo  jednou  přijít. Mocní  Švýcarska  tehdy  v době  druhé  světové  války 
neměli zrovna nejčistší štít. Pomysleme  jen na to, že tito ztřeštěnci chtěli např. v roce 1945 
testovat v oblasti Gotthardského masivu atomové bomby, obzvláště  tedy vojenští mocnáři. 
Anebo že švýcarský červený kříž provozoval za druhé světové války špionáž na válečné fron‐
tě, anebo  že vinou  švýcarského vojska byly  lidé odsouzeni k smrti a popraveni, přičemž  to 
byli dokonce nevinní, kteří byli  jednoduše zastřeleni. Jednu takovou popravu  jsem žel mohl 
i sám spatřit, když mě můj kmotr Alfred Flückiger tajně přivedl k popravčímu místu, kde jsme 
se ukryli v křoví a mohli vše pozorovat. 

Quetzal  To je mi známo. 

Zajímavé odkazy 

Projekt HAARP 

http://technet.idnes.cz/haarp‐cns‐
/tec_technika.aspx?c=A140520_150125_tec_technika_mla#utm_source=sph.idnes&utm_medium=ri
chtext&utm_content=top6 

Kamufláž kontaktu za každou cenu (Concealing Contact at all Costs) – Michael Horn 

http://theyflyblog.com/concealing‐contact‐costs/06/05/2014 

Nový peněžní systém: Švýcaři chtějí přivodit revoluci 

http://deutsche‐wirtschafts‐nachrichten.de/2014/06/06/neues‐geld‐system‐schweizer‐wollen‐eine‐
revolution‐anzetteln/ 

 

PŘEDNÁŠKY – FIGU‐Studiengruppe ČR 

Vážení zájemci, dovolte nám pozvat Vás srdečně na naši další sobotní přednášku, tentokráte 
dne 9. 8. 2014. Téma přednášky: »Mimozemská přítomnost na Zemi«. V přednášce se za‐
měříme na poznání, že tzv. „mimozemšťané“ jsou ve skutečnosti lidé jako my, byť pocházejí 
z jiné planety a kultury, a není na nich v principu nic tajemného ani děsivého. Na naší Zemi 
jsme  ovšem  konfrontováni  se  zcela  odlišnou  prezentací,  resp.  propagandou,  která  slovo 
„mimozemšťan“ obtěžkává nereálnými,  sektářskými, děsivými, mystickými, násilnými a pa‐
ranoidními představami atd. – kterým chtě nechtě podléháme ‐ a vtlouká nám do hlav holý 
strach, nejistotu, děs, zášť a odpor, anebo pak slepou a bludnou náboženskou či esoterickou 
víru ve spasení a podobně. „Mimozemšťané“ však nejsou ani krvežíznivá monstra, ani boží 
andělé spásy, ale bytosti jako my, které mohou být jak pozitivní, tak i negativní, neboť právě 
pozitivní a negativní faktory jsou charakteristické pro jakoukoliv evoluci, jež nakonec logicky 
spěje k vyrovnanosti a harmonii. Takový  je život  jak nás samých,  tak  i našich spolubližních 
z jiných planet a  slunečních  systémů. V přednášce  se  zaměříme na analýzu  jedné  televizní 
a mediální masové manipulace a dále též na konkrétní případy návštěv nepozemšťanů ve 20. 
století. Zmíníme ale  i některé starší případy z dob minulých staletí, tisíciletí, ba milionů  let. 
Zdrojem poznání nám budou: Plejadisch‐plejarische kontaktní zprávy od BEAM. 

Přednáška s dataprojekcí se jako již tradičně koná v Domě dětí a mládeže, Slezská 21, Praha 2 
(poblíž stanice metra  Jiřího z Poděbrad na  trase A) v 10:30–12:00. Vstupné  je dobrovolné. 
Přesná LOKALIZACE přednášky pomocí služby FIGU Maps. Těšíme se na Vaši návštěvu. Kolek‐
tiv FIGU‐Studiengruppe ČR 
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Novinky FIGU Švýcarsko 

 

Standpunkte zur Person von Billy Eduard Al‐

bert Meier, genannt BEAM 

Stanoviska k osobě Billyho Eduarda Alberta Meiera, zvaného 

BEAM 

Autoři různí, 92 stran A5, 15 EUR, německy 
 

 
 

 
Plejadisch‐Plejarische Kontaktberichte Blok 12 

Plejadisch‐Plejarische kontaktní zprávy, blok č. 12 

kontaktní zprávy 476‐541, 3. února 2009 až 2. června 2012 

Billyho kontaktní zprávy, Učení ducha, vysvětlení a zážitky s mimozemskými formami života 
z Plejaden/Plejaren. Autor: BEAM, 50 CHF, německy 

 

PŘEDNÁŠKY FIGU Švýcarsko 2014 
Také v roce 2014 pořádají členové FIGU v sále Centra přednášky na téma Učení ducha: 
 
23. srpna 2014: 
Pius Keller Smysluplné učení 

O smyslu učení (se). 
 
Michael Brügger  Rovnocennost 

Co to pro lidi znamená? 
 
25. října 2014: 
Patrick Chenaux Sounáležitost …  

Základy pokojného a harmonického soužití.  
 
Christian Frehner  Učení ducha v každodenním životě 

Používání a praktické příklady. 
 
Začátek přednášek přesně ve 14:00 hod. 
Vstupné: 7 CHF (Sleva vstupného pro členy FIGU po předložení platného průkazu.) 
V den sobotních přednášek se v Semjase-Silver-Star-Center koná v 19:00 setkání studij-
ní skupiny, na které jsou srdečně zváni všichni zainteresovaní návštěvníci přednášek. 

Základní skupina 49 
 

Překlady a korektury textů z němčiny v tomto vydání: Ondřej Štěpánovský, Petr Diosegi, Jan Bayer 


